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Spoštovane občanke in občani!
 

Letošnjo prireditev ob občinskem prazniku, ki je bila 30. maja, je občina pripravila skupaj z učen-
ci OŠ Štore.  S svojimi nastopi so nas navdušili in nam hkrati pokazali, koliko različnih talentov 
premore naša mladina.

Letos se izteka štiriletno mandatno obdobje mene kot župana, pa tudi članov našega občinskega 
sveta. Verjamem, da smo delali dobro, da smo se trudili po svojih najboljših močeh in zmožnostih. 
Občino smo skušali razvijati na vseh področjih, tako infrastrukturnem, komunalnem, kulturnem, 
izobraževalnem, kot tudi na gospodarskem. Morda so bila nekatera od teh področij zapostavljena, 
vendar to le na račun drugih. In verjamem, da odločitev, da je temu tako, ni bila napačna. Če smo 
v mandatnem obdobju 2006-2010 zaradi blokade našega transakcijskega računa zamudili veliko 
priložnosti za kandidiranje za evropska sredstva, smo jih v tem mandatu uspeli izkoristiti kar 
nekaj. Kot kažejo strategije za naslednje programsko obdobje, teh možnosti ne bo več toliko, še 
posebej kar se investicij tiče. 

Vsega, kar smo v tem času skupaj dosegli, ne bom našteval, želim le izpostaviti večje projekte, ki 
smo jih izvedli od lanskega občinskega praznika. To sta vsekakor obnova kulturnega doma in iz-
gradnja dela kanalizacije in ceste v Kompolah. Letošnji največji projekt, ki se že izvaja, je obnova 
kanalizacije Lipa v vrednosti 460 tisoč EUR z DDV, sledi rekonstrukcija kozolca Laška vas–Pečov-
je, ne smemo pa pozabiti tudi na nakup Alminega doma na Svetini. Upamo, da bomo predvsem s 
slednjima investicijama uspeli vsaj malo obuditi turizem v naši občini. Mislim, da imamo obisko-
valcem marsikaj za ponuditi in pokazati tako v smislu naravne, kulturne in etnološke dediščine, 
kot v smislu kmetijskih proizvodov, saj v naših zaselkih ne manjka dobrih pridelovalcev vin, medu 
ter kmetijskih in drugih izdelkov. 

Veseli me, da se je v zadnjem času močno povečal duh skupnosti, pripadnosti, predvsem po zaslu-
gi nekaterih naših društev. V smislu pregovora »v slogi je moč« smo z njihovo pomočjo marsikaj 
postorili in to z majhnimi sredstvi. Ravno v tem času se izvaja gradnja prizidka h gasilskem domu 
Prožinska vas, ki ga, seveda ob materialni podpori občine, gradijo gasilci sami, udarniško, kot bi 
včasih rekli. Na tak način so bili zgrajeni objekti na športnem igrišču v Straži, Kompolah, pa klet 
za vinogradnike v kulturnem domu itd. Pogosto je potrebno le malo dobre volje, pa je kakšna stvar 
hitro urejena. 

Naj se ob koncu zahvalim vsem članom občinskega sveta, članom odborov, društvom, gospodar-
stvenikom in vsem posameznikom za vso pomoč, podporo, pa tudi kritike in pohvale. Želim si, da 
bi bilo naše sodelovanje plodno tudi v prihodnje. 

Posebej bi izpostavil letošnje občinske nagrajence, ki so, vsak na svojem področju, dodali svoj 
prispevek skupnosti. Predvsem prostovoljci na humanitarnem področju namenjajo nešteto ur svo-
jega časa sokrajanom, jim lajšajo stiske in lepšajo življenje. Veseli me, da so med nagrajenci tudi 
mladi, saj ne smemo pozabiti, da je ravno mladina naša prihodnost. Verjamem, da priznanje ne 
more poplačati vsega truda in dela, naj pa bo zahvala in hkrati vzpodbuda za naprej. Pravijo, da 
zgledi vlečejo. Morda bomo skupaj še koga spodbudili, da pogleda preko svojih zidov, da vidi širše, 
da vidi skupnost.

Miran Jurkošek,
župan
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Štorski občan izhaja v nakladi 1600 izvodov. Poštnina plačana pri pošti Štore. Na osnovi Zakona o davku na dodano vrednost (Ur. l. RS št. 
89/98, 17/00, 19/00, 27/00, 66/00) se za glasilo plačuje 22 % davek na dodano vrednost.

OBČINA ŠTORE
Cesta XIV. divizije 15, 3320 ŠTORE
e-mail: tajnistvo@store.si
Tel.: 03/780 38 40
Fax: 03/780 38 50
 http://www.store.si

Uradne ure in uradne ure po telefonu:
 ponedeljek: od 8.00 do 12.00 in od 13.00 do 15.00
 sreda: od 8.00 do 12.00 in od 13.00 do 17.00
 četrtek: odprta samo sprejemna pisarna
 petek: od 9.00 do 13.00

Uradne ure župana Mirana Jurkoška:
 ponedeljek-četrtek: od 7.30 do 9.00
 sreda:  od 15.00 do 17.00

KRAJEVNA SKUPNOST SVETINA
Svetina 6, 3220 ŠTORE
Tel.: 03/577-41-06

Uradne ure predsednika krajevne skupnosti Svetina: 
 ponedeljek: od 15.00 do 16.00

Odbor za izdajo časopisa si pridržuje pravico do sprememb in 
krajšanja prispevkov, če je le to potrebno. 
Prispevke s fotografijami pošljite po pošti na CD-ju ali na 
elektronski naslov: tajnistvo@store.si 
Zaradi predvidenega izida naslednje številke v septembru 
2014 pričakujemo vaše prispevke do 25. avgusta 2014.

Odgovorni urednik:  Jože Kragelj JOK

Prispevke lektorirala: Mojca Rožman

Uredniški odbor:  Ivanka Tofant, Jože Kragelj, 
   Mojca Korošec, Dušan Volavšek,  
   Manca Mirnik, Emil Kačičnik, 
   Daša Dolenec.

Prispevke zbrala:  Nena Kopinšek

Logotip:   Unigrafika Štore

Oblikovanje, 
priprava za tisk:  Grafika Gracer, d.o.o.
   Lava 7b, Celje

Štorski občan
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Vinko Pevcin se je rodil 20. 7. 1927 v Šošta-
nju, kjer se je tudi šolal. Osnovno in me-

ščansko šolo je obiskoval v Šoštanju, med voj-
nimi leti 1942 in 1945 pa je bil kot »ukraden 
otrok« pregnan v Frohnleiten. Po vojni je pri-
šel nazaj v Šoštanj in se ukvarjal s tehničnimi 
poklici. Med letoma 1950-1955 je imel svojo 
obrtno delavnico za predelavo kovin. Pridobil 
je tudi mojstrski izpit za strojno-ključavničar-
skega mojstra. Bil je zaposlen v rudniku Vele-
nje, nato v TAM Maribor, kjer je za svojo dušo 
vodil lutkovno gledališče. 
Ljubezen do žene Tajde ga je leta 1960 pripe-
ljala v Kompole, kjer si je uredil tudi likovno 
galerijo. Po letu 1963 se je posvetil pedago-
škemu poklicu. Kot učitelj fizike, tehničnega 
in likovnega pouka je od leta 1963 do 1969 
poučeval na Osnovni šoli Hudinja, nato pa od 
leta 1969 do 1972 na Osnovni šoli Štore. V tem 
obdobju je k ustvarjanju vzpodbudil in zelo 
dobro izobrazil mlado generacijo, od katere 
jih  danes veliko zaseda vidne položaje. Med-

Vinko Pevcin
dobitnik zlatega grba občine Štore 

tem je diplomiral na višji likovni akademiji v 
Mariboru. Do upokojitve je bil nato vodja eko-
nomske propagande v Železarni Štore, kjer je s 
svojim delom pustil neizbrisen pečat. 
Ves ta čas se je ukvarjal z likovnim ustvarjanjem 
in raziskoval različne slikarske tehnike. Ustvarjal 
je v številnih ciklih (v olju, oljnem pastelu, risbi, 
mešani tehniki) in na različnih materialih (na 
papirju, platnu, lesu, steklu in keramiki). Ideje 
za svoje ustvarjanje je črpal tako v domačem 
okolju, ki se kažejo v njegovih motivih, pove-
zanih s kmečkim življenjem, naravo in železar-
stvom, kot tudi v tujih deželah, predvsem na 
Nizozemskem in v Belgiji, prav tako pa ni ostajal 
hladen do družbenih pojavov in sprememb, kot 
so vojne, politika in kapital. 
G.  Pevcin je bil močno vpet tudi v kulturno 
življenje v Štorah, saj v Kulturnem domu 
Štore ni bila izvedena nobena prireditev ali 
gledališka predstava brez njegovega prispev-
ka v obliki scenografije, bil pa je tudi avtor ali 
soavtor številnih likovnih razstav. Razstavljal 

je praktično po vsej Sloveniji, poleg tega pa 
tudi v Zagrebu, v Beogradu, na Reki, na Ni-
zozemskem, v Belgiji, na Poljskem, v Nemčiji 
itd. Aprila letos pa je razstavljal tudi v Železar-
skem muzeju na Teharjah. 
Njegova dela se nahajajo v mnogih delovnih 
organizacijah kot velike likovne kompozicije, 
ki ponazarjajo posamezne dejavnosti. Tudi 
večina prostorov v nekdanji Železarni Štore je 
opremljenih z njegovimi deli. G. Vinka odli-
kuje skromnost in izjemen čut za vse, kar je 
starega, slovenskega, ali diši po folklori, z izje-
mno tankočutnostjo pa zna združiti tehnično 
spretnost z umetnostjo.
Občina Štore g. Vinku Pevcinu za njegov iz-
jemen slikarski opus in življenjsko delo na 
področju likovne umetnosti podeljuje zlati 
grb. 

O B Č I N S K I    N A G R A J E N C I

Ivan Ulaga se je rodil 22. 1. 1954 kot drugi od 
štirih otrok Ivana in Marice Ulaga. Glasba mu je 

bila položena v zibelko. Kot komaj osemletni fant 
je vstopil v Pihalno godbo Svetina, ki jo je vodil 
njegov oče Ivan, ki ga je tudi naučil igrati. Najprej  
je igral na pozavno, kasneje pa tudi trobento in 
bariton. Note je poznal prej kot abecedo. 
G. Ivan je tretji iz svojega rodu, ki vodi sve-
tinsko godbo, ki jo je pred 115 leti ustanovil 
njegov ded. Vodenje je leta 1994 prevzel od 
svojega očeta, ki je imel sicer isto ime, bolj pa 
je bil poznan kot »Vrhovski Anzek«. Letos torej 
mineva 20 let, odkar je Ivan kapelnik godbe. 
Ves osnovnošolski čas je igral tudi pri godbi v 
Laškem, skupaj z očetom pa je kasneje usta-
novil  godbo na Kalobju, ki je bila predhodnica 

Ivan Ulaga
dobitnik srebrnega grba občine Štore

šentjurske godbe na pihala, kjer je igral tri 
leta. 30 let je igral v godbi podjetja EMO Celje, 
kjer je bil zaposlen. 
G. Ulaga je poznan kot odličen izvajalec naro-
dnozabavne glasbe, ki vice stresa iz rokava in 
tako popestri marsikateri praznični dogodek. 
Igral je pri več narodnozabavnih ansamblih, kot 
so Laški pivovarji, ansambel Vinoteka in ansam-
bel Janeza Bohorča s prijatelji. Marsikatero pe-
sem pa je tudi priredil za godbo, tako da godba 
tudi v tem smislu vedno bolj napreduje. 
Veselje do glasbe je prenesel na svoje otroke 
in druge otroke iz Svetine, tako da je podmla-
dek svetinske godbe vedno zagotovljen, s to 
razliko, da otroci zdaj obiskujejo glasbeno 
šolo, njihove starše in druge godbenike pa je 

Ivanov oče izobraževal sam. 
Pihalna godba Svetina popestri praktično vsak 
večji dogodek na Svetini, sodeluje pri mašah, na 
prireditvah v kulturnem domu v Štorah, pogosto 
pa gostujejo tudi po drugih krajih po Sloveniji. 
Pihalna godba Svetina je po zaslugi kapelnika 
Ivana in njegovih prednikov ime Svetine po-
nesla daleč po Sloveniji, zato mu občina Štore 
za njegovo dolgoletno zavzeto delo in uspe-
šno vodenje Pihalne godbe Svetina podeljuje 
srebrni grb občine Štore. 
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Ivanka Tofant se je rodila 27. 6. 1947. Je 
žena, mati treh otrok in babica. Pred upo-

kojitvijo je delala v administraciji v Libeli. 
Ga. Ivanka je že več let predana prostovolj-
stvu. Organizirano je začela s tem svojim 
delovanjem v okviru Vincencijeve konfe-
rence, ki je delovala v župniji Kompole. Po 
razpadu te organizacije se je pridružila Dru-
štvu upokojencev Štore, kjer je postala ko-
ordinatorka v projektu Starejši za starejše. 
Po širitvi projekta po Sloveniji je sprejela 
tudi pokrajinsko koordinacijo tega projek-
ta. S projektom so se organizirali starejši 
krajani z namenom, da skušajo polepšati 

Ivanka Tofant
prejme bronasti grb občine Štore

starost ali olajšati stiske tistim svojim vr-
stnikom, ki niso več tako vitalni ali mobil-
ni oziroma so bolni ali osamljeni. Njihov 
namen je predvsem polepšati jim kakšen 
dan, krajšati čas, izvabiti nasmeh, pa tudi 
pristojne opozoriti na morebitne težave, 
ki jih imajo. Cilj njihovega delovanja je v 
tem, da čim več starejših svojo starost pre-
živi doma, saj še tako sodoben in lep dom 
upokojencev ne more nadomestiti lastnega 
doma. 
Ga. Ivanka je prejemnica priznanja za pro-
stovoljno delo, ki ga podeljuje Ministrstvo 
za delo. Tudi sicer je zelo dejavna v lokalni 

skupnosti. Poleg tega, da je članica občin-
skega sveta, deluje v Odboru za družbene 
dejavnosti in socialo ter v Odboru za izdajo 
časopisa. Je tudi članica Krajevne organiza-
cije Rdečega križa Štore.
Je ženska z velikim čutom za sočloveka, 
predana humanosti, vedno in povsod pri-
pravljena pomagati, zato ji občina Štore za 
dolgoletno delo na področju humanitarnih 
dejavnosti podeljuje bronasti grb. 

Šuster Albin je dolgoletni član Prosto-
voljnega gasilskega društva Prožinska 

vas in eden njegovih najbolj prizadevnih 
članov. V društvu je dolga leta, vse do lani, 
opravljal delo gospodarja, ki mu je zapol-
njevalo ogromno njegovega prostega časa, 
saj je zgledno skrbel za vso opremo, prosto-
re in orodje gasilcev ter učilnico, v kateri se 
opravljajo predavanja za občane, gasilce, 
vinogradnike in druge. Seveda je pri tem 
opravil nešteto ur prostovoljnega dela, za 
kar nikoli ni dobil plačila. Sodeluje pri vseh 
gasilskih akcijah, se izobražuje in je zgle-
den član društva in zgleden občan naše ob-
čine. Je prejemnik številnih priznanj, med 
njimi tudi gasilskega odlikovanja I. stopnje 
in značke za 50-letno aktivno delo v gasil-
ski organizaciji. 

Albin Šuster
prejme bronasti grb občine Štore

G. Šuster je tudi član Društva vinogradni-
kov in kletarjev Polič, ki se mu je pridružil 
kmalu po ustanovitvi. V petnajstih letih 
aktivnega delovanja med vinogradniki se 
je strokovno podkoval in svoje znanje več 
kot uspešno združil v izjemnega vinogra-
dnika. Dokaz temu niso le številna zlata 
odličja na tekmovanju vin, pač pa tudi že 
dva naziva vinarja leta. Letos je nazivu 
vinarja dodal še naziv salamar leta, kar 
samo priča o njegovi vsestranskosti in iz-
jemni predanosti delu.
Neuradno funkcijo gospodarja in predvsem 
kletarja društva opravlja zadnjih pet let. Od 
letošnjega leta je tudi uradni gospodar in 
kletar društvene kleti. Je glavni strokov-
njak pri pripravi društvenega in županove-
ga vina. Letos pozimi je bil glavni izvajalec 

del v društveni kleti. Svoje bogato rokodel-
sko znanje je na najlepši način prikazal na 
kamnitem grozdu pred vhodom v društve-
no klet. 
G. Albin je človek, ki je v vsakem trenutku 
pripravljen nesebično pomagati. S svojo 
skromnostjo, marljivostjo, predanostjo 
in pozitivno energijo nam je lahko vedno 
znova vsem skupaj za vzgled, kaj lahko 
storimo za sočloveka, za kraj, in  kako si 
lahko skupaj polepšamo vsakdan, zato 
mu občina Štore za večletno delovanje na 
področju gasilstva in vinogradništva po-
deljuje bronasti grb. 



JUNIJ 2014

A
K

T
U

A
L

N
I 

D
O

G
O

D
K

I Š T O R S K I  O B Č A N

6

Stanislav Štefanec je v zadnjih letih odigral 
vidno vlogo na področju humanitarnega 

delovanja in spodbujanja medgeneracijske-
ga dialoga. Je pobudnik bolj organiziranega 
delovanja RK v Štorah, saj se je zavzemal za 
uradno ustanovitev in registracijo Krajevne 
organizacije RK, od začetka pa je tudi njegov 
podpredsednik.
Večino svojega časa kot prostovoljec name-
nja skrbi in pomoči za socialno ogrožene ter 
posameznike in družine v stiski. Kot dejav-
ni član Krajevne organizacije Rdečega križa 
Štore je pobudnik in organizator zbiranja in 

Stanislav Štefanec
prejme bronasti grb občine Štore

delitve hrane, oblačil, dobrodelnih koncer-
tov, ipd. Vestno in zavzeto se je lotil ureditve 
prostorov, namenjenih KORK-u, organiziral 
je postavitev zbiralnika  za zbiranje oblačil 
na Lipi itd. 
V Medobčinskem društvu delovnih invali-
dov je aktiven član upravnega odbora, po-
leg navedenega pa je 38 let aktiven član 
ribiške družine Voglajna, kjer je opravljal 
razne funkcije. Ima pa tudi vrsto drugih 
hobijev: je filatelist, zbiralec starin, stra-
sten gobar, restavrator starin, ljubitelj 
planin… 

Vse naštete aktivnosti niso bile spregledane 
v občini Celje, kjer je za svoj trud dobil pri-
znanje »naj prostovoljec«. G. Štefanec vsak 
dan srčno udejanja bistvo ideje prostovolj-
stva in humanitarnosti in je zavzet borec za 
pravice prikrajšanih.
Za večletno delovanje na področju humani-
tarnih dejavnosti občina Štore g. Štefancu 
zato podeljuje bronasti grb. 

Ludvik Leljak se je rodil 22. avgusta 1933 
v Krušljevcu na Hrvaškem kot tretji od 

sedmih otrok. Kot mladeniča ga je zani-
malo marsikaj, izučil pa se je za kovino-
strugarja. Vojaški rok je opravljal v Ilirski 
Bistrici in usoda je hotela, da je ostal v Slo-
veniji. Najprej se je zaposlil v Klimi v Celju, 
nato pa v Železarni Štore v obdelovalnici 
valjev. Po opravljenih kvalifikacijah je de-
lal kot poklicni gasilec v Železarni, kjer je 
delal vse do upokojitve. 
G. Leljak je bil in je še vedno zelo aktiven 
pri ribičih, gasilcih, Rdečem križu, Društvu 
upokojencev itd. Dejaven je bil tudi v kra-
jevni skupnosti Štore ter kasneje Občini 
Štore, še posebej pa v Dragi, kjer si je sku-

Ludvik Leljak
prejme bronasti grb občine Štore

paj z družino ustvaril dom. Tam je aktivno 
sodeloval pri številnih delovnih akcijah, 
kot so ureditev ceste, mostu, pridobitev 
telefona itd. V Železarni je leta 1972 pre-
prečil veliko nesrečo, ko je zaprl plin, ki je 
uhajal, in bil za to posebej nagrajen s stra-
ni takratnega direktorja Železarne Štore 
Tugomerja Voge. 
G. Leljak je prejemnik številnih priznanj 
tudi s področja gasilstva, saj je v gasilski 
organizaciji aktiven več kot 50 let. Letos 
je pridobil tudi naziv »častni član« PGD 
Štore. Je član Ribiške družine Voglajne, 
kjer si je vrsto let prizadeval za razvoj 
ribištva in varstva okolja na porečju 
Voglajne, organiziral je številne tekme 

tako v okviru Zveze ribiških družin Celje 
kot v okviru Društva upokojencev Štore. 
Vrsto let pa je bil dejaven tudi na podro-
čju krvodajalstva kot krvodajalec in kot 
pomemben člen pri organizaciji krvoda-
jalskih akcij. 
G. Leljak je poznan kot človek, ki rad vsa-
komur ustreže in je vedno pripravljen pri-
skočiti na pomoč. Zato mu občina Štore za 
njegovo delovanje na področju gasilstva in 
humanitarnih dejavnosti podeljuje brona-
sti grb.
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Nika Žgank se je rodila 3. septembra 
1990 v Celju. Osnovno šolo je obisko-

vala v Štorah in se po njenem zaključku 
vpisala na Srednjo pedagoško šolo v Celju. 
Študij je nadaljevala na Univerzi  v Mari-
boru, smer predšolska vzgoja, kjer je leta 
2013 tudi diplomirala in pridobila naziv di-
plomirane vzgojiteljice predšolskih otrok.  
Študij je kot absolventka dopolnjevala še 
s študentsko izmenjavo v okviru mednaro-
dnih projektov Erasmus na Univerzi v Las 
Palmas na Gran Canarii v Španiji,  kjer je 
v okviru svojega študija izvedla raziskavo  
o  primerjavi  vzdržljivosti in agilnosti med 
slovenskimi in španskimi otroki.  

Nika Žgank
priznanje odlični diplomantki

Nika je bila vseskozi vzorna učenka z viso-
kim povprečjem ocen. Ob koncu šolanja je 
njeno povprečje znašalo 9,29 (s kasnejšo 
oceno zagovora diplomskega dela 10,0), 
uspešnost pa se nadaljuje tudi po vpisu na 
podiplomski magistrski študijski program 
– Izobraževanje in razvoj kariere, kjer do-
sega podobne rezultate.
Poleg omenjenega je Nika Žgank vsesko-
zi uspešno delovala tudi na glasbenem 
področju kot članica štorskega Pihalnega 
orkestra in je že dobitnica bronastega 
Gallusovega znaka, ki ga za dolgoletno 
delo na področju ljubiteljske glasbene 
dejavnosti podeljuje Javni sklad za kul-

turne dejavnosti Republike Slovenije. 
Svoje znanje je uspešno potrjevala na 
različnih koncertnih odrih po Sloveniji in 
na Hrvaškem.
Svoje aktivnosti nadgrajuje s stalnim do-
polnjevanjem in izobraževanjem na raz-
ličnih področjih: kot učiteljica alpskega 
smučanja je na smuči postavila kar nekaj 
štorskih otrok.
Za odličen uspeh občina Štore zato pode-
ljuje priznanje odlični diplomantki. 

Aljaž Šumej se je rodil 2. novembra 1998 
v Celju. Začetek njegove glasbene poti 

sega v leto 2005, ko je pričel obiskovati 
Glasbeno šolo Celje v razredu prof. Simone 
Moškotevc Guzej. V njenem razredu sedaj 
nadaljuje šolanje na vzporednem izobraže-
vanju umetniške gimnazije, ki ga izvajata I. 
gimnazija v Celju in Glasbena šola Celje.
V času dosedanjega klavirskega izobraže-
vanja se je vsako leto udeleževal mnogih 
mednarodnih tekmovanj tako doma kot 
v tujini, predvsem v Italiji in Srbiji, kjer je 
prejel številna srebrna in zlata priznanja. Za 
njegov največji uspeh pa prav gotovo šteje 
doseženo prvo mesto in zlata plaketa na 42. 
državnem tekmovanju TEMSIG, kjer je kot 
posebno nagrado prejel snemanje na RTV 

Aljaž Šumej
priznanje župana

Slovenija in izvedbo samostojnega koncerta 
v okviru Hiše kulture Celje.
Leta 2012 je pod okriljem GŠ Celje in svoje 
profesorice sodeloval v projektu Mladi za 
Celje s predstavitvijo raziskovalne naloge 
»Uporaba izraznih možnosti klavirja v glas-
benem šolstvu«, kjer so mladi raziskovalci 
dosegli prvo mesto. Osnovnošolsko izobra-
ževanje na OŠ Štore je zaključil kot eden 
izmed najuspešnejših osnovnošolcev in se 
zato udeležil sprejema pri županu Mestne 
občine Celje in občine Štore ter izvedel sa-
mostojni recital v GŠ Celje.
Letos se je udeležil že dveh mednarodnih 
tekmovanj, v Beogradu in Izoli, od koder se 
je vrnil z dvema zlatima plaketama, v tem 
mesecu pa je kot solist zaigral z Mladinskim 

simfoničnim orkestrom Glasbene šole Celje.
Poleg rednega izobraževanja se je udeleže-
val klavirskih seminarjev pri različnih pri-
znanih tujih profesorjih, sodeloval s pevskim 
zborom Osnovne šole Štore, Vokalno skupino 
Chillax, spremlja pa tudi dekliški pevski zbor 
Gimnazije Celje Center in je član skupine The 
Šlagers. 
Kljub rosnim letom je Aljaž med najbolj-
šimi pianisti mlade generacije v Sloveniji, 
zato mu občina Štore za njegove dosežke 
na glasbenem področju podeljuje prizna-
nje župana.
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Osrednja proslava ob 19. občinskem prazniku je potekala 30. maja 
v Kulturnem domu Štore. Ob bogatem kulturnem programu smo 

podelili občinska priznanja zaslužnim občanom, ki so s svojim delom 
dali pečat življenju v naši občini. Pred začetkom slovesnosti je Pihal-
ni orkester štorskih železarjev pred kulturnim domom zaigral nekaj 
skladb in tako otvoril pričetek prireditve. V šolskem delu proslave so 
obiskovalci lahko uživali ob gledanju in poslušanju mladih talentov, 
ki so jih prepričali z glasbenimi nastopi in igro ter jim tako privabili 
nasmeh na usta. Program so oblikovali pod mentorstvom učiteljice 
Sandre Feketija učenci Osnovne šole Štore in njihovi gostje, ki so bivši 
učenci te šole ter gostje iz Gimnazije Celje – Center. 

1. junij - praznik 
občine Štore
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Vse navzoče je nagovoril tudi župan Miran Jurkošek, ki je po šolskem 
delu proslave podelil občinska priznanja zaslužnim občanom. Med 
podelitvijo priznanj je obiskovalce z glasbenim nastopom navdušil 
Marjan Novak, ki ima posebno spretnost in talent igranja na zvonce. 
Osrednjo proslavo je zaključila prav posebna glasbena gostja Rebeka 
Dremelj, ki je s svojo neverjetno energijo vse navzoče spravila na noge. 
Po koncu prireditve je sledila še pogostitev, za katero se zahvaljuje-
mo vsem zaposlenim v kuhinji Osnovne šole Štore, ki so se še posebej 
potrudili in pripravili odlično hrano. Prav tako se zahvaljujemo vsem 
nastopajočim, predvsem devetošolcem osnovne šole za odlično vo-
denje šolskega dela prireditve in vsem njihovim gostom, ki so prosla-
vo ob občinskem prazniku naredili še bogatejšo. 

Lucija Polak
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POVZETEK ZAPISNIKA
19. redne seje občinskega sveta občine Štore,

ki je bila v sredo, 12. 3. 2014, ob 17.00 uri v veliki sejni sobi Občine Štore

DNEVNI RED:
1. Potrditev zapisnika 18. redne seje, 5. dopisne in  

3. izredne seje občinskega sveta,
2. Predlog Zaključnega računa proračuna občine 

Štore za leto 2013,
3. Predlog Lokalnega energetskega koncepta,
4. Dodatna obrazložitev sprejema Odloka 

o določitvi volilnih enot za volitve članov 
občinskega sveta in volitve župana občine Štore,

5. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega 
dobra,

6. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k ceni 
socialnovarstvene storitve pomoč družini na 
domu,

7. Predlog Letnega programa športa za leto 2014,
8. Predlog imenovanja predstavnic/predstavnikov 

v svet zavoda Regijskega študijskega središče 
9. Pobude in vprašanja.

Predlog Zaključnega računa proračuna občine Štore za leto 
2013
Občinski svet občine Štore je potrdil Odlok o zaključnem računu 
proračuna občine Štore za leto 2013. Podlage za izvrševanje proračuna 
v letu 2013 so bile: Odlok o proračunu občine Štore za leto 2013, ki 
je bil sprejet na 13. redni seji občinskega sveta dne 19. 12. 2012, 
Odlok o prvem rebalansu proračuna občine Štore za leto 2013, ki je 
bil sprejet na 15. redni seji občinskega sveta dne 22. 5. 2013 in Odlok 
o drugem rebalansu proračuna občine Štore za leto 2013, ki je bil 
sprejet na 18. redni seji občinskega sveta dne 17. 12. 2013. Na seji 
je bila podrobneje predstavljena realizacija prihodkov in odhodkov 
v letu 2013. Največje odstopanje plana od realizacije je na področju 
investicij prostorskega načrtovanja. 
Spremljajoča dokumentacija zaključnega računa (splošni in posebni 
del ter Načrt razvojnih programov) je dostopna na spletnih straneh 
Ajpes-a in na spletni strani občine Štore.

Predlog Lokalnega energetskega koncepta. Občinski svet 
je potrdil Lokalni energetski koncept občine Štore. Podrobnejša 
obrazložitev le tega je bila predstavljena že v prejšnji številki 
Štorskega občana. 

Dodatna obrazložitev sprejema Odloka o določitvi volilnih 
enot za volitve članov občinskega sveta in volitve župana 
občine Štore. Člani občinskega sveta so se seznanili z dodatno 
obrazložitvijo samega postopka sprejema odloka. Članom sveta je 
bilo, poleg zakonskih podlag, predstavljeno tudi pojasnilo Službe 
vlade za lokalno samoupravo, iz katerega izhaja, da je za sprejem 
odloka potrebna navadna in ne dvotretjinska večina glasov članov 
občinskega sveta. 

Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra. Ob ureditvi 
sedanjega poteka ceste Štore–Svetina v naselju Šentjanž nad 
Štorami ni bil urejen status zemljišč, po katerih je potekala stara 
trasa te ceste, zato je Občina že v letu 2012 pristopila k ureditvi tega 
problema. Po odmeri je potrebno urediti še lastninska razmerja s 
pogodbami o uskladitvi zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim. Ker 
je pri nekaterih zemljiščih še vedno vpisan status javnega dobra, se 
le-ta ukine, da se lahko uredijo lastninska razmerja. 

Predlog Sklepa o izdaji soglasja k ceni socialnovarstvene 
storitve pomoč družini na domu.
Dom ob Savinji Celje – Center za pomoč na domu, ki v občini 
Štore izvaja storitev pomoč na domu, je pripravil nov izračun cene 
socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu za leto 2014. 
Novo izračunana cena, ki jo je potrdil tudi občinski svet, je 1,4% 
nižja od prej veljavne, in sicer znaša 17,95 EUR/uro (prej 18,20 EUR/
uro), za dneve opravljanja storitve na nedeljo oziroma praznik pa 
19,58 EUR/uro, (prej 19,87 EUR/uro). Ob upoštevanju subvencije 
Republike Slovenije in občine Štore ostaja prispevek uporabnika za 
uro opravljene storitve 3,60 EUR. Pri izračunu ekonomske cene je 
potrebno poudariti, da zajema tudi stroške kilometrine, ki pa so za 
našo občino zaradi razpršenosti terena visoki. 
 
Predlog Letnega programa športa za leto 2014. Člani 
občinskega sveta so potrdili Letni program športa, v katerega so 
uvrščene tiste vsebine nacionalnega programa, ki so pomembne za 
lokalno skupnost z upoštevanjem tradicije in posebnosti športa v 
lokalni skupnosti. 

Predlog imenovanja predstavnic/predstavnikov v svet 
zavoda Regijskega študijskega središče. Občinski svet 
je glasoval o listi kandidatov za člane Sveta zavoda Regijskega 
študijskega središča in izvolil predstavnico Mojco Rožman.
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POVZETEK ZAPISNIKA
20. redne seje občinskega sveta občine Štore,

ki je bila v sredo, 21. 5. 2014, ob 17.00 uri v veliki sejni sobi Občine Štore.

DNEVNI RED:
1. Pregled in potrditev zapisnika 19. redne seje,
2. Obravnava predlogov za podelitev priznanj 

občine Štore,
3. Obravnavanje predlogov za imenovanje občinske 

volilne komisije,
4. Mnenje o kandidatih za ravnatelja OŠ Štore,
5. Obravnavanje predloga spremembe Statuta 

občine Štore – skrajšani postopek,
6. Poročilo o realizaciji letnega načrta ravnanja 

s stvarnim premoženjem občine Štore za leto 
2012,

7. Pobude in vprašanja.

Obravnava predlogov za podelitev priznanj občine Štore. 
Občinski svet je, na predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja, sprejel sklep o podelitvi občinskih priznanj, in sicer:
1. Vinko Pevcin – zlati grb,
2. Ivan Ulaga – srebrni grb,
3. Albin  Šuster – bronasti grb,
4. Stanislav Štefanec– bronasti grb,
5. Ludvik Leljak – bronasti grb,
6. Ivanka Tofant – bronasti grb,
7. Nika Žgank – priznanje odličnemu diplomantu,
8. Aljaž Šumej – priznanje župana.

Obravnavanje predlogov za imenovanje občinske volilne 
komisije. Občinski svet je imenoval občinsko volilno komisijo v 
naslednji sestavi:
Predsednik: Ivan Šelih
Namestnik predsednika: Zdenka Lokmič
Član: Stanislav Šoba

Namestnik člana: Emil Gajšek
Član: Jožica Cmok
Namestnik člana: Vinko Šanc
Član: Gojmir Klinar
Namestnik člana: Danica Pisanec

Mnenje o kandidatih za ravnatelja OŠ Štore. V skladu s 53. 
členom Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja 
mora Svet zavoda OŠ pred odločitvijo o izbiri kandidata za ravnatelja 
pridobiti mnenje lokalne skupnosti, zato so člani občinskega sveta 
podali svoje mnenje, in sicer:
1. Vlasti Prevolšek – pozitivno mnenje s prednostjo,
2. Mojci Rožman – pozitivno mnenje,
3. Ireni Kragel – pozitivno mnenje,
4. Aleksandri Lampret Senčič – negativno mnenje,
5. Milošu Bevcu – negativno mnenje.

Obravnavanje predloga spremembe Statuta občine Štore. 
V veljavnem Statutu občine Štore je določeno, da po razpisu prvih 
naslednjih volitev v občinski svet (ki bodo po sprejemu Statuta), le 
ta šteje 15 članov. To pomeni, da bi se na letošnjih lokalnih volitvah 
volilo 15 članov občinskega sveta. Občinski svet pa je potrdil predlog, 
da se število članov občinskega sveta zmanjša na 13. 

Poročilo o realizaciji letnega načrta ravnanja s stvarnim 
premoženjem občine Štore za leto 2012. Na podlagi 15. člena 
Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti so se člani sveta seznanili z realizacijo letnega načrta 
razpolaganja z nepremičnim premoženjem. 

Natančnejše obrazložitve in ostalo gradivo je objavljeno na spletni 
strani občine: www.store.si

Občanke, občane in druge prebivalce ter obiskovalce seznanjamo, 
da na območju občine delujejo štiri javno dostopne E-točke. 

E-točke so vzpostavljene na naslednjih lokacijah:
- Osnovna šola Štore,
- Osnovna šola Štore, podružnična šola Kompole,
- PGD Svetina,
- PGD Prožinska vas.

E-točke v občini Štore
E-točke omogočajo brezplačni dostop do svetovnega spleta. Signal je 
oddajan preko routerjev in anten. 
V primeru motenj ali onemogočenega dostopa se obrnite na Občino 
Štore.

Benja Hrvatič
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Ministrstvo za kmetijstvo in okolje je potrdilo sofinanciranje pro-
jekta, opredeljenega v NIP 1 za leto 2012, in s tem odobrilo sofi-

nanciranje projekta z akronimom »Kozolec«. Občina Štore je meseca 
maja 2013 podpisala pogodbo z društvom »Raznolikost podeželja« iz 

Ohranjanje vernakularne arhitekture 
z oživitvijo kozolca Laška vas – Pečovje

                                                                    

Evropski kmetijski sklad za razvoj podeželja 
Evropa investira v podeželje 
 

Celja ter partnerji KUD Folklorna skupina Kompole, PD Železar Štore, 
ŠD Kovinar Štore, ŠD Laška vas, KD Štore – LPZ, TD Štore, ŠKD Rudar 
Pečovje in Zavodom Celeia Celje.
Planirane projektne aktivnosti, med katerimi sta postavitev in oživi-
tev kozolca, se načrtujejo v prihajajočih mesecih. Občina Štore bo ob 
zaključku projekta bogatejša za nov prireditveni prostor z zbirko ru-
darstva in železarstva, občanom in drugim prebivalcem pa bo omo-
gočeno aktivno sodelovanje in povezovanje pri izvajanju društvenih 
aktivnosti ter s tem ohranjanje kulturne dediščine.

Benja Hrvatič

Meseca aprila 2014 je občina Štore s podjetjem Tomgrad iz Podčetrtka 
podpisala gradbeno pogodbo za izvedbo del izgradnje kanalizacije 

Lipa. Pogodbena vrednost znaša 460.922,71 EUR z DDV. Strokovni nadzor 
pri gradnji kanalizacije bo zagotavljalo podjetje AZ Inženiring iz Celja.
Izvajalec del je bil uveden v delo in z deli pričel meseca maja. Za-
ključek del investicije, ki jo sofinancira Evropska unija iz Evropskega 
sklada za regionalni razvoj v okviru Operativnega programa krepitve 
regionalnih razvojnih potencialov za obdobje 2007-2013, razvojne 
prioritete »Razvoj regij«, prednostne usmeritve »Regionalni razvojni 
programi«, je predviden avgusta 2014. 
Predmet projekta je izgradnja komunalne infrastrukture za odva-

Pričetek izgradnje kanalizacije v naselju Lipa
 
    
  
 

 

Cestni divjaki ogrožajo naša življenja

Morda se bo komu zdel naslov mojega članka nekoliko grozeč in 
mu celo ne bo všeč. Meni je to popolnoma vseeno. Ni pa mi vse-

eno, ko gledam nekatere voznike, ki divjajo po naših ulicah na Lipi, 
kot da bi bili na avtocesti. To je zelo zaskrbljujoče. Res je, da imamo 
v naši občini lepo urejene prometne znake, res je tudi, da policist, ki 
je zadolžen za nadzor našega naselja, redno opravlja svojo dolžnost, 
in res je tudi, da kljub vsemu nekateri divjajo kot norci. Morda me 
bo hotel kdo prepričati v nasprotno, ampak jaz nisem prišel iz Marsa 

ali Lune, da teh stvari ne vidim in ne poznam. Resnično me skrbi, da 
ne bo kakšen starejši človek ali otrok to vozniško (ne)kulturo plačal s 
svojim življenjem. Takrat bo žal prepozno. Na  veliko srečo  še ni prišlo 
do najhujšega. In kaj storiti? Čisto preprosto in enostavno: položiti 
je potrebno samo ležeče prepreke, takšne kot  jih imajo povsod po 
Sloveniji. Nič drugega in pika. Samo tako lahko upočasniš divjaka. 
Prometni znaki so zanje le okras ali pa sredstvo, na katerem izražajo 
svojo fizično moč ali pa risarske sposobnosti.

Srečko Križanec

janje in čiščenje odpadnih voda na območju občine Štore in s tem 
posledično izboljšana lokalno-regionalna komunalna infrastruktura, 
ki bo dvignila kakovost življenja prebivalcem naselja Lipa. 

Benja Hrvatič

Podpis pogodbe
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Novi urgentni center Celje (UCC)

Lani nam je uspelo speljati vse postopke za 
pričetek gradnje urgentnega centra Celje. 

Ministrstvo za zdravje (MZ) se je pred nekaj 
leti odločilo za izvedbo mreže urgentnih 
centrov v Sloveniji, ki obsega deset največjih 
bolnišnic, vključno z UKC Maribor. Opera-
cijo delno financira Evropska unija, in sicer 
iz Evropskega sklada za regionalni razvoj. 
Operacija se izvaja v okviru Operativnega 
programa krepitve regionalnih razvojnih po-
tencialov za obdobje 2007–2013, razvojne 
prioritete Gospodarsko razvojna infrastruk-
tura, prednostne usmeritve Mreža urgentnih 
centrov. 

Naš novi urgentni center je umeščen vzpo-
redno s stavbo, v kateri je oddelek ORL, in se 
skoraj dotika oddelka za infekcijske bolezni. 
Temelji nove »urgence« bodo pripravljeni 
tudi za kasnejšo nadgradnjo treh nadstropij s 
helioportom na strehi oz. za nadaljevanje iz-
gradnje »nadomestne novogradnje«. Tej smo 
se zaradi pomanjkanja finančnih sredstev za 
enkrat žal morali odpovedati. Tlorisna povr-
šina urgentnega centra bo približno 1300 m² 
(skoraj  štirikrat več kot sedaj). Toliko je tudi 
kleti s povezovalnim hodnikom do pediatrič-
nega oddelka. Naslednje leto nameravamo 
izvesti tudi povezovalni kletni hodnik iz UCC 
do infekcijskega oddelka. Poleg večjih povr-
šin bo prednost nove urgence tudi v tem, da 
pacientom v nujnih primerih ne bo potreb-
no hoditi po napotnico v Zdravstveni dom. 
Zdravniki primarnega zdravstva bodo namreč 
dežurali v prostorih UCC in nas bodo ali od-
pustili domov ali pa napotili skozi sosednja 
vrata k specialistom bolnišnice.
Vrednost pogodbe je 7,5 mio €, od tega je 6 
mio € sredstev EU, 1,5 mio € pa bolnišnične 
amortizacije. Po pogodbi je predvideno do-
končanje del do konca leta 2014. Izvajalca sta 
podjetje Gradia, d. o. o. ter Medicoenginee-
ring, d. o. o. 
Kot lahko vidite, je bolnišnica danes eno 

samo gradbišče. Nazadnje je bilo podobno 
pred približno 40 leti, ko se je pričela izgra-
dnja novega dela bolnišnice (rumeni del). 
Zaradi zagotovitve  nemotenega delovanja 
bolnišnice smo morali najprej spremeniti 
celotno zunanjo logistiko. Helikopterji sedaj 
pristajajo na dvorišču vojašnice Franca Roz-
mana Staneta. Odstranili smo vsa parkirišča 
uslužbencev bolnišnice, del parkirišča ob 
Oblakovi namenili plačljivemu parkirišču in 
uredili potrebne nove prometne povezave. Z 
njihovim odprtjem je bila v bolnišnici vzpo-
stavljena nova prometna ureditev, ki jo lahko 
vidite na spletni strani bolnišnice (http://
www.sb-celje.si/index.php?id=46 ).
V Splošni bolnišnici Celje se pripravljamo na 
javni razpis za dobavo mobilne medicinske 
ter ostale opreme, ki je zaradi pomanjkanja 
sredstev izpadla iz prvotnega razpisa (dvi-
galo, cevna pošta, digitalni stropni rentgen, 
CT, digitalna slikovna diagnostika, agregat za 
rezervno električno napajanje, ...). Vrednost 

navedene opreme je ocenjena na cca 3,5 mio 
€, sredstva pa naj bi zagotovilo Ministrstvo za 
zdravje oz. EU. Upamo, da bo razpis izveden 
uspešno, da bomo lahko konec leta urgentno 
službo preselili v nov objekt.
Po uspešno zaključeni primarni energetski 
oskrbi v zadnjih dveh letih (cca 7 mio € ), ure-
ditvi novih septičnih in uroloških operacijskih 
dvoran ter obnovi oddelka za sterilizacijo (cca 
3 mio €) bomo pričeli s postopki za izgradnjo 
garažne hiše na območju sedanje stavbe teh-
ničnih služb. V skladu z načrti naj bi bilo v njej 
na voljo 450 parkirnih mest in povezovalna 
kletna hodnika do ginekološkega ter infekcij-
skega oddelka. Načrtujemo, da bi lahko ko-
nec leta 2014 ob otvoritvi urgentnega centra 
položili še temeljni kamen za garažno hišo.
Zaradi obilice hrupa in motenj v logistiki bol-
nišnice vas naprošamo za strpnost.  

Dušan Kragelj
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Čiščenje vode, kjer ni javne kanalizacije

Povsod, kjer nastajajo odpadne vode 
in gospodinjski odpadki (individual-

ne hiše, stanovanjska naselja, turistična 
naselja, kampi in gostinski objekti) ter 
tam, kjer ni urejenih kanalizacijskih 
sistemov in centralnih čistilnih naprav, 
je do nedavnega veljala za pravo reši-
tev greznica. Vendar temu ni več tako. 
Novogradnje na teh območjih že imajo 
vgrajene male komunalne čistilne na-
prave (MKČN), lastniki tistih objektov, ki 
jih še nimajo, pa jih bodo morali  vgradi-
ti do 31. 12. 2017. 

V javnem podjetju Vodovod-kanalizacija, 
d.o.o., ki je izvajalec javne službe odvajanja 
in čiščenja komunalnih odpadnih vod na ob-
močju občine Štore, smo zato za občane pri-
pravili nekaj ključnih informacij glede malih 
komunalnih čistilnih naprav.

Rok za vgradnjo MKČN in opusti-
tev greznic – 31. 12. 2017

Lastniki obstoječih stavb z obstoječi-
mi greznicami na območjih brez javne 
kanalizacije morajo skladno z Uredbo o 
emisiji snovi pri odvajanju odpadne vode iz 
malih komunalnih čistilnih naprav (Ur. l. RS, 

št. 98/07, 30/10) in Pravilnikom o prvih me-
ritvah in obratovalnem monitoringu odpadnih 
vod ter o pogojih za njegovo izvajanje (Ur. l. 
RS, št. 54/11) do 31. decembra 2017 sami 
na svoje stroške zagotoviti čiščenje odpadnih 
vod v mali komunalni čistilni napravi.

Novogradnje že morajo imeti 
MKČN 

Investitorji novogradenj si pridobijo pravi-
co do priključitve na javno vodovodno omrežje 
z ustrezno urejenim odvajanjem in čiščenjem 
komunalne odpadne vode. V kolikor imajo v 
gradbenem dovoljenju za svoj objekt predpi-
sano vgradnjo MKČN, je potrebno upoštevati 
določbe prej navedene Uredbe in Pravilnika. 

Katere MKČN so ustrezne? 

Glede na Uredbo in Pravilnik morajo MKČN z 
zmogljivostjo do 50 PE kot gradbeni proizvod 
ustrezati standardom od SIST EN 12566-1 do 
SIST EN 12566-5. Za te naprave proizvajalec 
izda Izjavo o lastnostih, s katero zagotavlja 
ustrezanje naprave prej navedenim standar-
dom. 
Seznam MKČN, ki izpolnjujejo te kriterije, 

objavlja Gospodarska zbornica Slovenije na 
naslovu: http://www.gzs.si/slo/panoge/zbor-
nica_komunalnega_gospodarstva/55005. 
Seznam je zgolj informativnega značaja in ni 
obvezen. Uporabnik lahko vgradi rastlinsko 
čistilno napravo.
V kolikor se občan odloči za nakup naprave, 
ki še ni navedena na seznamu, naj pri proi-
zvajalcu oziroma prodajalcu preveri, ali je 
naprava izdelana skladno s prej navedenimi 
standardi, ter naj od njega zahteva, naj mu 
predloži Izjavo o lastnostih.

Pridobitev dokumentov 
po vgradnji 

Po vgradnji ustrezne MKČN kot gradbeni 
proizvod oziroma ureditvi rastlinske čistilne 
naprave je potrebno pri izvajalcu javne go-
spodarske službe, torej na sedežu podjetja 
Vodovod-kanalizacija, d.o.o., Lava 2a, Celje, 
oddati Vlogo za izdelavo ocene obrato-
vanja MKČN za MKČN kot gradbeni proizvod 
oziroma oddati Poročilo o prvih meritvah 
emisije snovi pri odvajanju odpadne 
vode iz MKČN za rastlinsko čistilno napravo.

Izvedba ocene obratovanja – 
vsaka tri leta 

Na osnovi pozitivne ocene obratovanja MKČN 
oz. Poročila o prvih meritvah emisije snovi pri 
odvajanju odpadne vode iz MKČN se stranki 
zmanjša okoljska dajatev za onesnaževanje 
okolja zaradi odvajanja odpadnih voda za 90 
%. Po vsakih treh letih obratovanja je potreb-
no tako za MKČN kot gradbeni proizvod kot 
za rastlinsko čistilno napravo ponovno izvesti 
oceno obratovanja MKČN.
Storitev praznjenja MKČN, ki se izvaja naj-
manj enkrat na tri leta, in storitev izvedbe 
Ocene obratovanja MKČN se občanom zara-
čunava mesečno pri obračunu. 

Tanja Čerič

Delovni čas:
pon.-pet.: 800 - 1900

sob.: 800 - 1500

ned. in prazniki: 800-1200

Fina cvetličarna in darilni butik
Udarniška ulica 3 (MC Lipa), 3220 Štore
Tel.: 03 573 82 94
Gsm: 041 619 790 (Andreja)

Gsm: 040 657 431 (Tjaša)
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Z županom še o Alminem 
domu in prihodnosti občine

Tokrat smo županu zastavili še nekaj do-
datnih vprašanj glede nakupa Alminega 

doma, pokomentiral je tudi izbor nove ravna-
teljice OŠ Štore in napovedal nekatere projek-
te v prihodnosti. Tudi njegova ponovna kan-
didatura je zelo verjetna, preberite, kakšni so 
njegovi načrti.

Že  imate najemnika za Almin dom na 
Svetini? Kdaj predvidoma naj bi spet začel 
obratovati?
V teh dneh je potekel rok za oddajo ponudb 
na javno zbiranje ponudb za oddajo objekta 
Almin dom v najem. Prispeli sta dve ponudbi, 
o izboru pa bo odločal občinski svet na na-
slednji seji, ki bo predvidoma konec tega ali 
v začetku naslednjega meseca. Mi si želimo, 
da bi začel obratovati čim prej, žal pa nam za-
konodaja narekuje postopke in roke, ki terjajo 
svoj čas. 

Še vedno menite, da je bila to dobra inve-
sticija? Zakaj?
Seveda! Nič takega se v tem času ni zgodilo, 
da bi kdo lahko spremenil mnenje. Razlogi za 
odločitev o nakupu so bili zelo jasno predsta-
vljeni že v prejšnjem Občanu.

Lahko iz nakupa, za katerega se je morala 
občina dodatno zadolžiti, sklepamo, da 
je občina Štore stopila iz najhujšega in 
je pred nami novo, lažje obdobje, h kate-
remu bo kot dodana vrednost doprinesel 
tudi Almin dom?
Za vsako večjo, nepredvideno finančno ob-
veznost (npr. tudi povečan obseg zimske 
službe) pomeni dodatno zadolžitev občine, 
saj občina nima rezervnega sklada, temveč 
dolgoročne obveznosti iz že večkrat pojasnje-
nih razlogov. Tudi sicer je več kot 95% občin 
zadolženih, vendar, za razliko od Štor, so ra-
zlog investicije, ki imajo daljšo amortizacijsko 
dobo. 

Tako se za nakup Alminega doma nismo 
odločili zaradi presežka finančnih sredstev, 
temveč zaradi trenutne priložnosti, ki se je 
ponudila. 
Bolj normalno in vzpodbudno obdobje bo 
pred občino čez leto dni, ko se iztečejo neka-
tere večje obveznosti in bo zadolžitev občine 
po dolgih letih znotraj zakonskih meja. Almin 
dom bo pozitivne finančne učinke dal takrat, 
ko bo spet pridobil goste in ko bo v polnem 
obratovanju, ali pa takrat, ko bo prodan za 
realno vrednost.
 
Ministrstvo za finance je izdalo negativ-
no mnenje za posel z Alminim domom, 
nadzorni odbor pa naj bi zahteval vračilo 
v prvotno stanje. Kljub temu se je občin-
ski svet odločil, da se občina zadolži za 
370.000 EUR za ta nakup. Kakšen odsto-
tek to pomeni za letni občinski proračun 
in koliko ga bo ta kredit obremenil?
Ministrstvo za finance je bilo o tem poslu s 
strani zainteresiranih novinarjev obveščeno, 
še preden se nam je iztekel rok za poroča-
nje. Poleg tega, da smo ministrstvu poročali 
v roku, smo imeli z njimi tudi sestanek, kjer 
smo jim pojasnili razloge za nakup, kakor tudi 
podrobnosti v zvezi z finančno konstrukcijo.
Občinski svet se je v fazi postopka nakupa 
večkrat sestal in sprejel več sklepov, ki so na 
koncu pripeljali do sklenitve posla. MF je svo-
je mnenje podalo po sklenitvi posla, nadzorni 
odbor pa je to mnenje obravnaval in ga tudi 
potrdil. S strani MF smo v tem mnenju prejeli 
zahtevo, da Občina zadeve uredi v skladu z 
zakonom, kar je v teku.
Kupnina, ki je bila vplačana, predstavlja 
okrog 12% proračuna. Vedeti je potrebno, 
da se bo ta znesek odplačeval več let in da je 
Občina s tem nakupom znatno povečala svoje 
premoženje in kreditni potencial.

V naslednjih letih pride v veljavo pogod-

beni dogovor s slovenskimi železnicami, 
ki narekuje zaprtje železniškega prehoda 
v spodnjih Štorah. Za to naj bi občina po-
rabila dodatnih 2 milijona sredstev. Se bo 
res zgodilo in ali je številka prava?
Občina Štore in Javna agencija za železniški 
promet RS sta marca 2006 prejeli odločbo 
takratnega Ministrstva za promet, da mora-
ta ukiniti nivojski prehod v spodnjih Štorah, 
in sicer po ureditvi izvennivojskega križanja 
samo za pešce. V povezavi s to odločbo so 
zato Direkcija RS za vodenje investicij v jav-
no železniško infrastrukturo, Občina Štore in 
Slovenske železnice junija 2011 podpisale 
Sporazum o sofinanciranju ukinitve nivojske-
ga prehoda v KM 531+737 Štore ter gradnja 
novega podhoda za pešce na glavni železniški 
progi št. 30 Zidani Most–Šentilj, s katerim sta 
se Direkcija RS za vodenje investicij v JŽI in 
Občina Štore zavezali sofinancirati izgradnjo 
podhoda, in sicer v deležu Direkcija 70%, 
Občina 30%. Pridobili smo informacijo, da 
se trenutno pripravlja javni razpis za izbor 
izdelovalca investicijske in projektne doku-
mentacije. V ta namen je občina še v lanskem 
rebalansu proračuna zagotovila 5.790 EUR. 
Celotna investicija naj bi po informacijah Di-
rekcije znašala cca. 600.000 EUR, od česar naj 
bi občina v naslednjih letih zagotovila 30%. 

Pred kratkim je bila izbrana nova ravna-
teljica OŠ Štore. Ste zadovoljni z izbiro, 
glede na to, da je bila Mojca Rožman ne-
uradno tudi vaša favoritinja?
Z izborom bom zadovoljen, ko bomo videli 
pozitivne trende pri delovanju šole in sode-
lovanju le-te z občino in občani. Glede na to, 
da novo ravnateljico dobro poznam, to tudi 
pričakujem.

Ali nameravate na naslednjih volitvah 
ponovno kandidirati za župana?
V zadnjih dveh mandatih je bilo vodenje ob-
čine vse prej kot prijetno, saj smo se ogromno 
časa ukvarjali s finančno sanacijo sodnih iz-
terjav, blokad računa,…, ki so nas kot tem-
pirana bomba presenečali že kar od leta 2007 
dalje. To 'minsko polje' smo nekako uspeli 
počistiti, tako da imamo sedaj jasno finančno 
stanje in, kot sem že dejal, se svetlejša priho-
dnost naznanja v prihodnjem letu.
Moja dokončna odločitev o kandidaturi bo 
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odvisna od razgovorov, ki sem jih že in jih še 
bom opravil z našimi občani – volivci. V ko-
likor bom dobil zaupanje občanov, se bom 
v naslednjem mandatu z veseljem posvetil 
investicijskim projektom, za katere bomo v 
največji možni meri iskali sofinanciranje s 
strani EU.

Kako vidite razvoj Štor v naslednjih štirih 
letih? 
Razvoj Štor je potrebno nadaljevati z že za-
četimi in pripravljenimi projekti: ureditev 
športnega igrišča na Lipi pri osnovni šoli, za 
katerega imamo projektno dokumentacijo 
in gradbeno dovoljenje, ureditev nove knji-
žnice, nadaljevati z izgradnjo kanalizacije v 
Kompolah, Prožinski vasi in v spodnjih Štorah 

in če bodo na voljo evropska sredstva, je mo-
žno na kanalizacijski sistem in s tem na cen-
tralno čistilno napravo priključiti tudi del na-
selja Laška vas in Pečovje. Nadaljevali bomo 
aktivnosti pri ureditvi kolesarskih poti Celje-
-Štore-Šentjur, z energetsko sanacijo stavb in 
javne razsvetljave, izgradnjo pločnika Prožin-
ska vas–Štore (projektna dokumentacija je v 
izdelavi) in pločnika v spodnjih Štorah.  Z deli 
se bo nadaljevala gradnja in urejanje večna-
menskega objekta pri gasilskem domu v Pro-
žinski vasi, ureditev objektov trgovine in stare 
šole na Svetini, ureditev dotrajanih asfaltira-
nih in makadamskih cest. Želja, potreb in idej 
je seveda še mnogo več, vse investicije pa so 
odvisne od finančnih sredstev in možnosti 
prijav na razpise za sofinanciranje.  

Se bo občina Štore v bližnji prihodnosti 
prijavila na kak razpis za črpanje EU sred-
stev?
Seveda. Razpise redno spremljamo in takoj, 
ko se bo pojavila možnost, se bomo na ka-
kšnega tudi prijavili. Kot sem podrobneje po-
jasnil že v enem od prejšnjih intervjujev, pa 
se na razpise ne moremo prijavljati kar vse-
vprek, saj je potrebno za to imeti zagotovljen 
delež svojih sredstev in pripravljene projekte 
(v večini primerov do gradbenega dovolje-
nja), kar pa tudi terja določena sredstva. Tre-
nutno smo tudi v obdobju, ko se zaključuje 
eno programsko obdobje in začenja novo, za 
kar pa se šele pripravljajo programi, kar po-
meni, da je trenutno razpisov relativno malo.  

Manca Mirnik

Odziv na zadnjo številko Štorskega občana

Po izdaji zadnje številke smo na sedež uredniškega odbora prejeli 
pismo predsednika vinogradniškega društva, v katerem je bilo 

kar nekaj kritik na delo uredniškega odbora časopisa, ne samo na za-
dnjo številko Štorskega občana, ampak tudi na splošno, za pretekla 
leta. Pisec nam v sestavku očita nepravočasnost pri pripravi publika-
cije za tisk - datum izdaje časopisa NIKOLI ni bil vnaprej točno dolo-
čen in je vedno prilagojen tako, da časopis zajame čim več dogodkov  
(trenutno tromesečja, saj je zaradi finančne situacije predvidena iz-
daja samo štirih številk na leto) - predvsem pa naš prispevek v zadnji 
številki ocenjuje kot veliko blamažo. Ne moremo tudi mimo očitkov o 
namernem zavlačevanju izdaje, predvsem pa ne mimo očitkov poni-
ževanja, blatenja in zmerjanja društva vinogradnikov in vinogradni-
štva na sploh.
NIČ  od navedenega ni nikoli v interesu uredniškega odbora 
in NIKOLI nikogar nismo obravnavali tako nizkotno, kot to 
ocenjuje predsednik društva v svojem pisanju. (Prilagamo 
odprto pismo Društva vinogradnikov)

Kljub vsemu pa bi s tem v zvezi radi pojasnili nekaj dejstev, ki smo jih 
pri odločitvi za objavo  fotografije upoštevali:
- izredno simpatična fotografija (ena redkih razglednic iz takratnih 

Štor, ki prikazuje meščansko gospodo);
- da nam jo je z resnično dobrim namenom poslal  g. Franc ZUPANC, 

ki ga poznamo ne samo kot  častnega občana,  ampak tudi kot 
človeka, ki je v Štorah pustil močne sledi; 
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- da je kultura pitja in pozitivna vrednost t.i. žlahtne kapljice, ki jo 
tudi nekateri od nas neizmerno spoštujemo in zagotovo o njeni 
pridelavi, kakovosti, kot tudi kletarjenju nekaj vemo, prisotna v 
Štorah že od nekdaj in da so tudi v Štorah ljudje, ki s svojim trudom 
še vedno skrbijo in negujejo te vrednote;

- razglednica in fotografija (ki nam jo je poslal avtor članka), obja-
vljeni v Štorskem občanu, imata sorodno pomensko vrednost, saj 
obe prikazujeta veselje in druženje ob kozarčku žlahtnega.

 
Kar se tiče naslova objavljene razglednice,  je le-ta v knjigi preveden 
iz stare nemščine v “Vesel pivski pozdravček iz Štor”, čeprav bi lahko 
bil prevod tudi drugačen, nikakor pa to ne pomeni PIJANE ZVE-
RINE, kot je v tekstu navedeno.
Nesporno dejstvo pa je, da je ta razglednica najdena oz. objavljena 
v knjigi zgodovinarja dr. Andreja Studna z naslovom “PIJANE 
ZVERINE”, ki pa s samim tekstualnim delom nima nobene povezave.
S piscem pa se strinjamo predvsem v tem, da je nevoščljivosti, hina-
vščine, metanja polen pod noge in še kaj bi lahko napisali, res preveč. 
Preveč pa je tudi nekorektnih obtoževanj in  neargumentiranih očit-
kov o strokovnosti in blatenja v javnosti prav z njegove strani.
Včasih je potrebno tisto, kar nam ni najbolj všeč, dobro premisliti, 

preden damo na papir ali  celo v vednost širši javnosti, čeprav papir 
prenese vse in lahko zapis dolgo ostane.
Mimogrede naj omenimo, da je članica našega odbora tudi profesio-
nalna novinarka in urednica ene izmed slovenskih revij in če po mne-
nju g. Ferenčaka člani Odbora za časopis nimamo pojma o časopisu, 
ga ona  gotovo ima in nas usmerja.
Glede časovnega okvirja izdaje časopisa, točnosti, strokovnosti, vpli-
va na vse udeležence, pa tu ne želimo razpravljati, da ne bo narobe 
razumljeno, saj »le čevlje sodi naj kopitar«, kot ste sami zapisali.
Uredniški odbor  ima pravico do objavljanja prispevkov in fotografij 
po svojem izboru, z umestitvijo »sporne« fotografije pa smo imeli 
izključno dober namen, poleg tega pa smo z navedbo avtorja in vira 
zadostili tudi avtorskim pravicam.
Spoštovani! Kot smo nekateri od članov s svojo prisotnostjo (in to ni-
kakor ni bila hinavščina) že dokazali na kakšni od vaših prireditev in 
občnih zborov, vam kljub pisanju, ki nam, moramo priznati, ni všeč-
no, želimo obilo uspehov še naprej in nikakor ne gledamo z nevoščlji-
vostjo na  dosežke vašega dela ali dela ostalih vinogradnikov.
Naj končamo s tisto lepo besedico, NA ZDRAVJE!

Uredniški odbor Štorskega občana

www.r-group.si

OKOLJU PRIJAZNE MALE BIOLOŠKE ČISTILNE NAPRAVE SBR REG 
Podjetje R-GROUP d.o.o. se je specializiralo kot projektant/proizvajalec lastnih bioloških čistilnih 

naprav (namenjenih 4-im ali večim, tudi do 2000 osebam) za čiščenje komunalnih odpadnih vod.
Mala biološka čistilna naprava je namenja za čiščenje odpadne vode iz stranišč, kopal-

nic, kuhinj in podobnih virov onesnaženja v gospodinjstvu, poslovnih zgradbah in 
gostinskih lokalih. Odpadna voda priteka v mehanski del biološke čistilne napra-
ve, kjer se večji delci usedajo. Nato voda odteka v biološko stopnjo, iz katere 
očiščena voda odteka naprej v ponikalnico ali v odprte vode.

PREDNOSTI MALE BIOLOŠKE ČISTILNE NAPRAVE SBR-REG:
•slovenski proizvod  
•hitra in enostavna montaža (majhna teža)
•dolga življenjska doba
•enostavno vzdrževanje 
•visoka učinkovitost čiščenja
•odlično razmerje cena/kakovost
•garancija na posodo 30 let, na elektro opremo 1 leto

V zadnjih letih smo prodali več kot 700 bioloških čistilnih naprav raz-
ličnih velikosti. V letu 2012 smo zaključili uradno testiranje delovanja 
MČN velikosti 5 PE do 50 PE pod pogoji kot jih predpisuje slovenski 
standard za male čistilne naprave SIST EN 12566-3:2005+A1:2009 in 
od pooblaščenega inštituta (TÜV) prejeli Izjavo o skladnosti - tako se 
lahko kot prvi pohvalimo s popolnoma slovenskim proizvodom certi-
ficirane kakovosti. 
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Obvestilo – 
 BREZPLAČNA PRAVNA 

POMOČ
Spoštovani občani, obveščamo vas, da lahko v prostorih občine 
Štore vsako sredo med 16. in 17. uro koristite brezplačno pravno 
pomoč. Pomoč obsega nudenje nasvetov in informacij z vseh prav-
nih področij (prometni prekrški, odškodninski zahtevki, delovna 
razmerja in drugo). 

Pravno pomoč izvaja Primož Kramer, univ. dipl. pravnik 
(tel.: 040/842-014).

Živeti in reševati 
življenja - uporaba 
defibrilatorja

Koliko je vredno moje življenje? Koliko je vredno življenje mojih 
najbližjih?  Jim bi znali pomagati, če bi potrebovali našo pomoč? 

Jim bi znali nuditi prvo pomoč?

To so vprašanja, na katera ne želimo odgovarjati, teme, o katerih no-
čemo razmišljati. Prepričani smo, da se nam kaj takšnega ne more 
zgoditi. Pa vendar, ker nikoli ne veš … Med nami živijo prostovoljci, 
ki se zavedajo pomembnosti poznavanja nudenja prve pomoči, zato 
je KORK Štore v torek, 27. 5. 2014, popoldan organiziral za vse kraja-
ne Štor brezplačno izobraževanje o nudenju prve pomoči s pomočjo 
defibrilatorja. 
Pravilne odločitve in znanje v pravem trenutku rešijo življenje. Da 
bomo nekomu pomagali, je vedno pravilna odločitev, če povzamem 
dr. Marka DREŠČKA, ki je v organizaciji štorskega KORK-a v prostorih 
OŠ Štore vodil predavanje in usposabljanje na temo« Živeti in reševati 
življenja«. 
Namen predavanja je bil posegati po znanju in vedenju, kako ravnati 
v situacijah, ko je potrebno ukrepati in nekomu rešiti življenje. Mar-
sikdo se je v življenju že srečal s situacijo, ko je bilo potrebno sprejeti 
pravilno odločitev. Tako je bilo tudi z enajstimi udeleženci, ki so se 

tega predavanja udeležili, saj so s tem dali ljudem v njihovi bližini 
dodatno upanje - upanje za življenje. Poznavanje metode oživljanja 
je vsekakor manj naporno kot naučiti se dela z računalnikom, gospo-
dinjskimi aparati ali vožnje z avtomobilom. 
Vsak laik se bežno spominja osnov oživljanja  iz osnovne ali srednje 
šole ali s tečaja Rdečega križa pred vozniškim izpitom. Ker večina lju-
di nikoli ni bila v položaju, da bi morala resnično oživljati, in ker tega 
znanja ne obnavlja redno, povprečen laik le redko pravilno ukrepa v 
danem trenutku. 
Z osnovnim oživljanjem, ki ga izvajamo, medtem ko je urgentna 
medicinska ekipa na poti do bolnika, ustvarimo približno 20 % nor-
malnega srčnega pretoka ter s tem začasno vzdržujemo srce in cen-
tralni živčni sistem pri življenju. Lahko bi rekli, da za bolnika 'kupimo' 
pomembne minute do prihoda urgentne ekipe, ki lahko edina spet 
vzpostavi delovanje srca. 
Srčni zastoj se kaže z nenadno izgubo zavesti, bolnik se nenadoma 
zgrudi in se ne odziva. V takem primeru je treba najprej poklicati 112 
in po navodilih ukrepati ter čim prej uporabiti avtomatski defibrila-
tor. Avtomatski srčni defibrilator je dragocena naprava, ki ob vklopu 
sama poda navodilo, da je potrebno elektrode namestiti na kožo pr-
snega koša, nato pa se tisti, ki pomaga, bolnika ne sme dotikati, da 
lahko aparat analizira srčni ritem. Kadar je električni sunek potreben, 
aparat to dovoli oziroma izvede, drugače ne. Po vsakem sunku, ko še 
ni pravega učinka, utripa srca in dihanja, je treba dve minuti masirati 
prsni koš, kar aparat prav tako nadzira, in to ponavljati. 
Ekipa udeležencev pod vodstvom dr. Marka DREŠČKA je skušala po-
magati bolnikom ob nenadnem zastoju srca, ko je ukrepanje okolice 
najnujnejše. Vsi udeleženci so se pravilno in primerno odzvali. Tokrat 
v neresnični situaciji, naslednjič pa….
»Resnično enostavno«, lahko komentiramo, težje pa je ukrepati in ob 
tem ne občutiti strahu pred odgovornostjo, ki nas čaka. Ko bo nasle-
dnjič prilika, kar pogumno. Skupina prisotnih udeležencev je to že 
potrdila, sedaj pa je potrebno nekje namestiti le še defibrilator, ki ga 
v Štorah na javnem mestu še nimamo.

Metka Lesjak, Emil Kačičnik 
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OBVESTILO OBČANOM GLEDE NUSZ
Zaradi razveljavitve Zakona o davku na nepremičnine se bo za leto 2014 odmerilo nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča (NUSZ).
Vse zavezance za plačilo NUSZ prosimo, da sporočite morebitne spremembe podatkov, in sicer:
- spremembe zavezanca,
- spremembe lastništva po darilnih pogodbah ali sklepu o dedovanju,
- spremembe površine,
-  spremembe vrste dejavnosti - spremembe namembnosti prostora ali objekta.
Spremembe nam sporočite pisno ali osebno na sedežu Občine do 20. 6. 2014.

Če zavezanci nastalih sprememb ne boste sporočili, bomo za odmero uporabili podatke, s katerimi razpolaga Občina.

Občina Štore

Srečanje malčkov občine Štore

V sredo, 16. aprila 2014, je bilo v Kulturnem domu Štore družabno 
srečanje malčkov in njihovih staršev iz občine Štore. Povabljeni so 

bili malčki, rojeni v obdobju od leta 2010 do konca leta 2013. Sreča-
nja se je udeležilo 70 otrok. To je bilo že drugo srečanje novorojencev 
v občini Štore. 
Prireditev so s kratkim programom pesmic popestrili otroci Vrtca 
Lipa. Ob koncu je vse navzoče pozdravil župan Miran Jurkošek. V 
svojem govoru je poudaril, da se v občini zavedajo pomena reka, da 
so otroci naše največje bogastvo, zato je bilo v občini veliko truda in 
denarja vloženega v projekte, namenjene prav otrokom. 
Po končanem govoru je sledilo skupno fotografiranje, župan pa je 
vsakemu malčku podaril še spominsko darilo. Srečanje se je zaključilo 
s pogostitvijo malčkov in njihovih staršev. 

Lucija Polak



JUNIJ 2014

Z
G

O
D

IL
O

 S
E

 J
E Š T O R S K I  O B Č A N

20

Kresovanje 2014 

Leto je naokoli in tudi letos smo se v Športnem društvu Kovinar 
Štore prijavili na razpis za organizacijo zdaj že tradicionalnega 

KRESOVANJA v Štorah. Zavedamo se, da je omenjena prireditev ve-
likega pomena za občino, zato si pri organizaciji  prireditve nismo 
smeli privoščiti spodrsljaja. Poskrbeli smo za vsa potrebna soglasja 
in pridobili dovoljenje s strani Upravne enote Celje, kar je pomenilo 
zeleno luč za samo prireditev.
Nato smo se zadnjega aprila zgodaj zjutraj zbrali člani društva ter 
pričeli urejati prizorišče ter postavljati  kres.  
Kot je že v navadi, so kresovanje otvorili člani Pihalnega orkestra 
štorskih železarjev, ki so s svojim igranjem ogreli že prisotne obisko-
valce in privabili še mnoge druge. 
Sledil je prižig kresa, kar  je opravil župan občine Štore, g. Miran Jur-
košek.
Za vrhunec zabave je z nastopom poskrbel ansambel PETKA, ki je na-
polnil plesišče. Za postrežbo, jedačo, pijačo in srečelov so poskrbeli 
člani Športnega društva Kovinar Štore.
 Da je kres varno gorel, je poskrbel PGD Štore s svojo ekipo.

Ponovno se je izkazalo, da je kresovanje kljub slabšemu vremenu  le-
tos ena izmed najbolj obiskanih prireditev v občini Štore, kar nam da 
dodatno potrditev,  da je prireditev izvedena na visokem nivoju.
Ob tej priložnosti bi se radi zahvalili vsem, ki so pripomogli, da je kre-
sovanje uspelo, vsem donatorjem prispevkov za srečelov, vsem na-
stopajočim, Občini Štore in seveda vsem obiskovalcem, saj brez vas 
kresovanja v tej obliki ne bi bilo. 

Primož Kaluža
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1. MAJ – praznik dela ponovno na Svetini

Letošnji 1.maj – praznik dela ozi-
roma mednarodni dan solidar-

nosti vseh delavcev je bil v Štorah 
malo drugačen. 
Glavni krivci za to drugačnost smo 
bili letos člani Športnega društva Ko-
vinar Štore, ki smo na pobudo Občine 
Štore na čelu z županom g .Miranom 
Jurkoškom poskrbeli, da so občani 
poleg tradicionalne budnice, ki jo 
vsako leto izvede Pihalni orkester 
štorskih železarjev, lahko obiskali Al-
min dom na Svetini, saj je bil ta dan 
ponovno odprt. Na Svetini smo organizirali druženje ob prazniku 
dela. Kot verjetno vsi veste, smo dan prej organizirali kresovanje na 
Lipi, kar je pomenilo, da čaka člane društva veliko napora, organiza-
cije in zelo malo spanja, saj je bilo potrebno zgodaj zjutraj prizorišče 
kresovanja pospraviti ter pripraviti prostor na Svetini, kar nam je z 
železno voljo vseh članov, podpornikov ter prijateljev, ki nas podpi-
rajo  vse leto, tudi uspelo. Če  nam je na kresovanju malo ponagaja-
lo vreme, je bil ta dan naravnost čudovit. Moram priznati, da smo 
bili radovedni, kako bo druženje uspelo, vendar je radovednost že 
po nekaj odigranih skladbah skupine ZAKA PANE izginila, saj je bilo 
prizorišče polno obiskovalcev, ki so vztrajali do poznega popoldneva.
Obiskovalce je s kratkim nagovorom pozdravil župan g. Miran Jurko-
šek, ki je strnil dejstva o nakupu Alminega doma, njegove ureditve, 
ter vsem zaželel le najlepše.
Lahko bi rekel, da je bil letos v Štorah spet »pravi praznik dela«: 
odlično vzdušje, za katerega je poskrbela skupina ZAKA PA NE, zdru-
ženi godbi Svetina in Pihalni orkester štorskih železarjev, lepo vreme, 
razpoloženi člani društva ter prijatelji, ki so skrbeli, da je bilo dovolj 

jedače in pijače. Za obujanje nostalgije je bil na voljo brezplačni go-
laž, za katerega je poskrbelo podjetje TULI PREHRANA d.o.o., za kar se 
jim najlepše zahvaljujemo. 
Upamo, da smo z letošnjo prireditvijo prebili led in da bo le-ta posta-
la tradicionalna.
Najlepše se zahvaljujemo vsem članom, podpornikom ter prijate-
ljem,  ki so poskrbeli, da je prireditev uspela, Občini Štore, županu g. 
Miranu Jurkošku, vsem nastopajočim ter vsem obiskovalcem.

Primož Kaluža
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Beni in prijatelji

V srčni želji po druženju smo obiskali enoto SONČEK v Štorah, kjer nas 
s svojo prijaznostjo vsakokrat pozdravi štirinožni prijatelj Beni. Oskr-

bovanci enote so nas nestrpni čakali kar pred bivalno enoto. Sedeli so v 
krogu in ko smo prispeli v njihovo bližino, jim je Beni v gobčku prinesel 
košarico zamaškov, ki jih vneto zbirajo, ter vrečke s čokoladnimi bonbonč-
ki. Nekateri so kar onemeli, ko se videli prelepega BENIJA, oblečenega v 
dežni plašček z napisom TUDI JAZ POMAGAM. Varovanci so začeli ploskati 
in se smejati od veselja. 
Ko so se nagledali Benija in naju, oblečena v majice z napisom POMAGAJMO 
ŽIVALIM, smo se začeli pogovarjati in si pripovedovati najrazličnejše zgod-
bice o reševanju in pomoči živalim. Pozorno so poslušali vsako pripoved in 

tudi sami so z nami delili svoje izkušnje. Našemu druženju so se priključili še 
sosedje in prijatelji, vsi ljubitelji  in zaščitniki živali. Beni jim je ob slovesu še 
ponudil tačko, kar je naredilo slovo še bolj boleče. Obljubili smo, da se vrne-
mo okoli božiča, ko jim bo BENI prinesel košarico sladkih dobrot!    

Verica  Štante, Dušan Vengust

Ruski konzul obiskal našo občino

Ob 9. maju,  dnevu zmage nad fašizmom in nacizmom in 69. obletnici 
konca druge svetovne vojne, je na povabilo veteranske organizacije 

našo občino obiskal konzul Ruske federacije v naši državi, mag. Sergej Iva-
nov. Ob določenih priložnostih redno povabimo v goste prav člane Ruske-

ga veleposlaništva v Ljubljani, da skupaj obiščemo spominska obeležja iz 
druge svetovne vojne.  Med drugim imamo  na Javorniku grob neznanega 
junaka ruske Rdeče armade. Vsakič, kadar so le-ti naši gostje, položijo tudi 
cvetje na grobove. Tako smo se tudi tokrat najprej spomnili na padle pri 
Ocvirkovi domačiji v Kompolah. Vojna jim je vzela štiri družinske člane. 
Potem  obiščemo še ostale grobove, ki jih je v naši občini kar precej. Rusi 
so naši občini in tistim, ki skrbimo, da se ohranja spomin na tisto obdobje, 
zelo hvaležni. Veterani  iz Štor pa smo po svoje tudi ponosni, saj smo v teh 
letih delovanja  v našo občino pripeljali vojaške  predstavnike dveh velesil, 
ZDA in Rusije. Zavezništvo med drugo svetovno vojno ima globoke koreni-
ne. Prihodnje leto bo 70. obletnica konca druge svetovne vojne. Dostojno 
jo bomo poskušali proslaviti tudi pri nas.

Srečko Križanec

Teden vseživljenjskega učenja

OOZ Celje se vključuje v Teden vseživljenjskega učenja, ki se je začel s 
prvim majem.  Svoje pomembnejše dogodke smo predstavili v La-

škem na novinarski konferenci v petek, 16. 5. 2014, skupaj z občinama 
Vojnik in Štore, Medgeneracijskim centrom Celje in Društvom Feniks. 
OOZ Celje je predstavila praznovanje svoje prihajajoče 45. obletnice 
delovanja in projekte, povezane z učenjem. Zbornica izvaja aktivnosti 
za pridobivanje znanj svojih članov in na drugi strani s podporo občin 
in pridobivanjem sredstev preko projektov tudi za pridobivanje znanja 
tistih, ki se odločajo za nadaljevanje izobraževanja, torej mladostnikov  
ter tistih, ki se odločajo za samostojno podjetniško pot.

Tatjana Štinek
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Veter v laseh 2014 

Športna unija Slovenije že vrsto let izvaja vseslovensko športno-druž-
beno akcijo Veter v laseh. Njihov cilj je širiti ljubezen do športa in 

predstaviti športno aktivnost kot zdrav ter zabaven način preživljanja 
prostega časa in najboljšo protiutež vsem oblikam zasvojenosti.
Že peto leto zapored se je tej akciji pridružila tudi občina Štore, saj 
želi mladim dati priložnost, da se ob športu družijo na zdrav in za-
baven način. Športna prireditev se je odvila 16. maja 2014 v Osnovni 
šoli Štore. Zbralo se je okrog 400 otrok iz vrtca in osnovne šole. Na za-
četku je vse prisotne pozdravil župan Miran Jurkošek, sledilo je sku-
pinsko fotografiranje ter začetek športnih in družabnih dejavnosti. 
Mladi so se preskušali v nogometu, odbojki, igri med dvema ognje-
ma, ustvarjanju in spretnostnih igrah. Wellness Aspara je mlade pod 
vodstvom trenerja zabavala in nasmejala z aerobiko. Družba Simbio 
d.d. je prisotne preko zabavnih iger osveščala o ločevanju odpadkov. 

Tudi tokrat so otroci pokazali veliko mero solidarnosti, saj so Rdeče-
mu križu darovali igrače za otroke iz socialno šibkejših družin.
Organizatorji prireditve: Občina Štore, OŠ Štore, Vrtec Lipa Štore, ŠD 
Kovinar, ŠKD Rudar Pečovje in Krajevna organizacija Rdečega križa 
Štore.
Sponzorji prireditve: pekarna Geršak, pekarna Jager, Meja kmetijsko 
podjetje Šentjur, Mercator, Simbio in Wellnes Aspara. 

Lucija Polak

Vrtec Lipa Štore - prejemnik Mercatorjeve 
donacije »Radi delamo dobro«

V mesecu aprilu je Mercator v svojih stotih izbranih trgovinah po 
celi Sloveniji izvajal donacijski projekt Radi delamo dobro. Mer-

catorjevi kupci so v mesecu dni oddali več kot 1,1 milijona glasov, 
s katerimi so odločili, kdo so prejemniki Mercatorjeve donacije v 
skupni vrednosti 100.000 EUR. Sto zmagovalnih društev bo donacij-
ska sredstva namenilo za izvedbo stotih konkretnih idej, s katerimi 
so sodelovali v izboru. Nagrajeni pa bosta tudi ostali dve udeleženi 
društvi. S to aktivnostjo želi Mercator kot najboljši sosed izboljšati 
kakovost življenja v manjših krajih po celi Sloveniji ter tako vračati 
dobro v okolje, v katerem deluje.
 V trgovinah so kupci do konca aprila ob vsakem nakupu prejeli pose-
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Očistimo Štore 2014

Zavedamo se, da je skrb do narave in okolja ključen korak za boljši jutri, 
zato smo tudi letos v občini Štore po konceptu vseslovenske akcije Oči-

stimo Slovenijo izvedli projekt »Očistimo Štore 2014« v lastni režiji. 
Akcija je potekala 5. aprila 2014 na področju celotne občine Štore. Kljub 
slabšemu vremenu smo se ob 9. uri zbrali na različnih lokacijah in pričeli s 
čiščenjem.  Tako starejši kot mlajši so letos ponovno dokazali, da znajo ak-
tivno sodelovati v družbi, da so okoljsko ozaveščeni ter da jim ni vseeno, v 
kakšnem okolju živijo.

ben žeton, s katerim so lahko oddali svoj glas podpore enemu izmed 
treh predlaganih kandidatov za prejem donacije. Žetoni so se odda-
jali v posebne glasovalne skrinjice, ki so bile nameščene v izbranih 
prodajalnah. Ob zaključku glasovanja je društvo ali ustanova, ki je 
na posamezni lokaciji prejela največje število glasov kupcev, prejela 
Mercatorjevo donacijo v vrednosti 1.000 EUR. Sredstva bodo name-
njena izvedbi konkretnega projekta, s katerim so se potegovali za 
donacijo.
V trgovini Mercator Lipa Štore so bili rezultati tekmovanja Radi dela-

mo dobro predstavljeni 12. maja 2014 ob 13. uri. Kratek kulturni pro-
gram, ki so se ga udeležili predstavniki društev, župan, predstavniki 
Mercatorja in njihovi zaposleni ter obiskovalci trgovskega centra, so 
pripravili otroci Vrtca Lipa, ki so prejeli prvo nagrado v višini 1.000,00 
EUR. Druga nagrada v višini 40,00 EUR je pripadla društvu Sonček, 
tretja nagrada pa Društvu upokojencev Štore. 
V Mercatorju svoje vloge najboljšega soseda ne vidijo samo v fizični 
bližini njihovih trgovin, pač pa predvsem v sobivanju z okoljem,  v 
katerem delujejo. 

Dušan Volavšek

Veseli smo, da nam je skupaj uspelo, zato se zahvaljujemo  vsem udele-
žencem. S tem smo dokazali, da smo aktivni, da znamo sodelovati in da 
smo odgovorni za to, v kakšnem okolju živimo.
Zahvalili bi se radi vsem društvom in posameznikom – prostovoljcem, ki 
so se aktivno vključili v akcijo. Društva in organizacije, ki so sodelovale v 
akciji, so naslednje: PD Železar Štore, odbor SDS, Društvo upokojencev 
Štore, ŠD Laška vas, ŠKD Rudar Pečovje, ŠKD Straža,  KORK Štore,  Konje-
niško društvo Štore, PGD Prožinska vas, ŠD Kovinar Štore, PGD Štore, PGD 
Svetina, RD Voglajna, KUD folklorna skupina Kompole, Osnovna šola Štore 
in Vrtec Lipa Štore.
Za sodelovanje se zahvaljujemo tudi podjetju Simbio, d.o.o., ki nam je 
brezplačno dobavilo vrečke in rokavice, ki smo jih potrebovali pri čiščenju.
Skrb za okolje naj nas spremlja na vsakem koraku.

Lucija Polak
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V Štorah smo proslavili dan veteranov

Dan veteranov osamosvojitvene vojne za Sloveni-
jo praznujemo veterani  v naši državi  17. maja. 

Ideja za praznovanje tega pomembnega praznika 
veteranov občine Štore se mi je porodila  letos 20. 
februarja. Tega dne sem bil na povabilo vojaškega 
atašeja Ruske federacije gost na sprejemu ob dnevu 
braniteljev domovine v Ruskem centru znanosti in 
kulture v Ljubljani. Tam so bili prisotni tudi vojaški 
ataše ZDA in nekateri drugi. Želim  samo poudariti, 
kako v omenjenih državah spoštujejo veterane.  Mi 
v Štorah smo ta pomemben praznični  dan izkoristili 
tako, da smo organizirali letni občni zbor in povabili 
nekaj gostov sosednjih stanovskih društev. Tako smo 
izkoristili naš praznik med drugim tudi za društvene 
obveznosti. Ponosni smo bili, da se nam je pridružil 
tudi naš župan, gospod Miran Jurkošek, ki nas vedno 
vsestransko podpira.  

Srečko Križanec

Slovenska vojska in policija sta se že desetič  
uspešno predstavili v Štorah

Pod pokroviteljstvom Občine Štore ter ve-
teranske in častniške organizacije smo 

tudi letos ob občinskem prazniku pripravili 
tradicionalno predstavitev vojske in policije 
v športnem parku na Lipi. Na odlično urejeni 
lokaciji so se predstavili naši vojaki in polici-

sti. Letos je policija prvič prikazala tudi delo s 
policijskimi psi. To je bil izjemen dogodek za 
vse prisotne. 
Ob tej priložnosti bi se iskreno rad zahvalil za 
obisk šolarjev Osnovne šole  Štore in malč-
kov iz Vrtca Lipa.  Otroci so najbolj hvaležni 

obiskovalci. Veseli pa nas tudi dejstvo, da si z 
zanimanjem ogledajo sedanjo oborožitev in 
vojaško tehniko tudi starejši občani. Obiskal 
nas je tudi predsednik  Zveze častnikov Slo-
venije,  generalmajor  mag. Alojz Šteiner, in 
stanovski prijatelji sosednjih občin. 
V popoldanskem delu  predstavitve  se je na 
lepem športnem  igrišču odvil velik nogome-
tni turnir. Naš župan gospod Miran Jurkošek 
je na koncu podelil pokale, se zahvalil nasto-
pajočim ekipam in pozval vse prisotne, da se 
vidimo tudi drugo leto.
Da smo v Štorah dobri organizatorji in odlič-
ni povezovalci med lokalno oblastjo, vojsko 
in policijo, je znano že kar precej časa in to 
tradicijo želimo ohraniti tudi v bodoče. Velik 
delež pri vsem tem ima naš župan ter Služba 
za pridobivanje kadra v Slovenski vojski .

Srečko Križanec



JUNIJ 2014

Š T O R S K I  O B Č A N

26

Najboljši učenci pri županu

V prostorih občine Štore je župan Miran Jurkošek 13. junija gostil 
devetošolce, ki so v šolskem letu 2013/2014 dosegli najboljši učni 

rezultat. Učenci so prišli skupaj z razrednikoma in ravnateljem. Šol-
sko leto in z njim osnovno šolo so z odličnim uspehom zaključili Daša 
Gajšek, Patricija Romih, Ema Kačičnik, Mojca Rezar, Nik Globočnik, 
Urška Klenovšek, Melanija Zidar, Jan Globočnik, Zala Mastnak Jur-
košek, Matija Godicelj, Tadeja Videc in Alma Dizdarević. Župan jim je 
za dosežen učni uspeh čestital in jim tudi v prihodnje zaželel veliko 
uspehov pri nadaljnjem izobraževanju ter jim v spomin ob tej prilo-
žnosti podaril skromno darilo.

Lucija Polak
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Peti praznik vina in domačih dobrot

Konec marca je bilo v Kulturnem domu v 
Štorah spet veselo. Zadišalo je po doma-

čem kruhu in salamah. Vinogradniki smo pri-
pravili že 11. ocenjevanje vin in 5. ocenjeva-
nje salam. Dober teden pred dogodkom smo 
zbirali vzorce vin in salam. 

VINA

Letos smo zbrali 74 vzorcev vin. Ocenjevanje 
je vodila 5-članska ekipa pod vodstvom g. 
Antona Vodovnika. Ocenjevanje poteka po 
točno določenem pravilniku, kjer se vina z 
napako v barvi, vonju ali okusu izločijo iz oce-
njevanja. Letos je bilo teh vin rekordno malo, 
vsega trije vzorci. 
Posebnost letošnjega ocenjevanja so bila tudi 
gostujoča vina vinogradnikov iz Škocjana na 
Dolenjskem. Prinesli so nekaj cvičkov in tako 
je komisija letos prvič ocenjevala tudi cvičke.
Podelili smo 27 zlatih in 40 srebrnih priznanj 
ter štiri posebna priznanja za cvičke.
Vinarja leta sta postala Albin in Danica Šuster. 
Prvaki sort:
• BELA ZVRST: Vinogradništvo Glavač
• LAŠKI RIZLING: Šuster Danica, Albin
• ZELENI SILVANEC: Bukovec Marjan, Marjana
• CHARDONNAY: Kovač Miran 
• CHARDONNAY: Vinogradništvo Glavač *
• KERNER: Kovač Miran 

• SAUVIGNON: Šuster Danica, Albin 
• RUMENI MUŠKAT: Družina Strniša 
• MODRA FRANKINJA: Oberžan Mitja 
• RDEČA ZVRST: Ocvirk Darko 
• ROSE: Šuster Albin, Danica 
• CVIČEK: Kirar Marko 
(* društveni prvak sorte)

Šampion rednih trgatev:
• TRAMINEC: Kovač Miran 18,50

Šampion posebnih trgatev:
• LAŠKI RIZLING, izbor 2013: Oberč Marjan 

19,13

SALAME

Letos smo zbrali 38 vzorcev salam, ki jih je 
ocenila 4-članska komisija. 
Salame kot vsako leto po prejemu vedno 
oštevilčimo in odrežemo en del. 
Ta del pošljemo na laboratorijsko analizo za 
ugotavljanje prisotnosti trihinele. Vsi vzorci 
so bili negativni. 
Pred ocenjevanjem salame prejmejo še na-
ključno izžrebano tekmovalno številko, ki do-
loči vrstni red salam in zagotovi anonimnost 
proizvajalca. 
Salamar leta je postal Albin Šuster, ki si je za 
prvo mesto prislužil graviran nož.

Z lesenimi izdelki smo nagradili še salame do 
desetega mesta. 
1. Šuster Albin
2. Oberžan Mastnak Simona
3. Gradišnik Marjan 
4. Drame Jožko
5. Oberžan Anton
6. Planko Zvonko
7. Mlaker Klemen
8. Tacer Ivan 
9. Štor Franc 
10. Salobir Stane 
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PRIREDITEV

Dvorana je bila tokrat skorajda premajhna. 
Vinogradniki smo bili zelo veseli tako veli-
kega števila obiskovalcev, ki so se posedli ob 
mizah. Pred začetkom prireditve so pri vhodu 
igrali štorski godbeniki in vabili obiskovalce v 
dvorano. V preddverju smo pripravili razstavo 
kruha in salam. Lahko smo si ogledali več kot 
30 različnih hlebcev kruha oziroma pekovskih 
mojstrovin.
Prireditev na odru so pričeli pevci Vokalne 
skupine Lipa. V uvodnem delu je vse obisko-
valce pozdravil tudi župan. Sledila je podeli-

tev diplom vinogradnikom, nato salamarjem 
in še zahvala vsem, ki so sodelovali s peko 
kruha. Uradni del so zaključili pevci in takrat 
smo na mize prinesli narezane salame, kruh 
in vino. Kmalu smo v preddverju odprli tudi 
»šank«, kjer je bilo možno pokusiti prvih de-
set salam in vsa vina, ki so sodelovala na oce-
njevanju. Vsi obiskovalci so si lahko ogledali 
našo novo društveno klet.
Naj se za prekrasen večer zahvalim še Obči-
ni Štore, vsem članicam in članom društva, 
vsem sodelujočim, pihalnemu orkestru, pev-
cem in seveda vsem obiskovalcem prireditve.

Stane Ferenčak

»Uglašeni in uglajeni«

Takšno oceno je strokovna ocenjevalka Da-
nica Pirečnik spisala Štorskemu pevskemu 

društvu »Osti jarej« za nastop na območni 
reviji vokalnih skupin »Nocoj je en lep večer«, 
ki je bila 6. 3. 2014 v Vojniku. Na tej reviji je 
sicer nastopilo deset skupin, mi pa smo na 
njej opravili svoj debitantski nastop, za kate-
rega smo prejeli veliko čestitk in tako častno 
zastopali našo občino tudi na omenjeni reviji.
Takšna ocena nam je dala voljo in zagon za 
nadaljnje delo in tako smo se začeli pripra-
vljati na naš koncert kot zaključek prazno-
vanja občinskega praznika občine Štore, kar 
smo v programu nastopa tudi izrecno sporo-
čili vabljenim poslušalcem iz Štor, Celja, Pivke 
in celo Maribora. Svoj prvi samostojni kon-
cert smo tako opravili 6. junija v prečudoviti 
reprezentančni dvorani celjske občine – pod 

Celjskim stropom v Stari grofiji, kar nam je 
bilo v veliko čast in ponos. Zato smo vodstvu 
Pokrajinskega muzeja Celje kot upravljalcu 
Stare grofije izjemno hvaležni, ker so nam ta 
nastop omogočili. 
V goste smo povabili odlične mlade glasbe-
nice, ki sestavljajo »kvartet flavt« Glasbene 
šole skladateljev Ipavcev Šentjur: našo Što-
rovčanko Emo Kačičnik ter Marušo Alegro, 
Nejo Fajdiga in Nino Kovačić, ki so se pod 
vodstvom mentorice, profesorice flavte go-
spe Diane Štih, v začetku marca udeležile 
mednarodnega tekmovanja Davorina Jen-
ka v Beogradu, na katerem so sodelovale v 
različnih kategorijah, se uvrstile na najvišja 
mesta in osvojile zlata priznanja, medtem ko 
so na 6. mednarodnem tekmovanju Svirel v 
Štanjelu z dobrim nastopom osvojile srebrno 
priznanje. Tudi na našem koncertu so mlade 
flavtistke odlično opravile svoj nastop in nav-
dušile občinstvo ter s čudovito glasbo dodale 
svoj prispevek k svečanosti dogodka, za kar 
se jim od srca zahvaljujemo. Ta koncert pa je 
bil tudi priložnost za sodelovanje Eme Kačič-
nik z našim članom Matjažem Železnikom, si-
cer profesorjem klavirja na Glasbeni šoli Fran 
Korun Koželjski Velenje, ki sta združila zvoke 
flavte in klavirja ter nas z uglašeno melodijo 
začarala in popeljala v Buenos Aires.

Z repertoarjem enajstih pesmi, ki jih je skrb-
no izbrala naša umetniška vodja Radojka 
Kragelj, smo se predstavili občinstvu tako s 
slovenskimi kot tujimi pesmimi v latinščini, 
nemščini, italijanščini in angleščini in posegli 
v različna umetnostna obdobja vse do rene-
sanse. Med druženjem z našimi poslušalci 
pod arkadami po izvedenem koncertu pa 
smo za uspešno opravljen nastop prejeli šte-
vilne čestitke in pohvale prisotnih poslušal-
cev, ki se jim ob tej priliki zahvaljujemo, da so 
nas počastili s svojo prisotnostjo in pozornim 
poslušanjem. 

Ob koncu naj se zahvalim naši Radici za potr-
pljenje in vztrajnost ter za vso njeno strokov-
no pomoč in Matjažu Železniku za čudovito 
odigrano klavirsko spremljavo pri pesmih.

Zoran Šućur
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Državno gasilsko tekmovanje za memorial 
Matevža Haceta v Ormožu

Mesec maj, ki ga vsi težko pričakujemo, da 
nas prebudi iz dolge zime, narava pa se 

odene v zeleno preprogo, je bil za naše starej-
še gasilke mesec lepih uspehov. Čeprav nam 
letos ni bil tako naklonjen s soncem, je le-to 
vendarle posijalo izza oblakov takrat, ko je bil 
pravi čas za to.

Le čemu, bi se morda kdo vprašal. Najprej je 
bilo na Teharjah tekmovanje starejših gasil-
cev GZ Celje, ki je veljalo tudi za pokal pokoj-
nega tovariša Alojza Obajdina.  Tu so se naša 
zlata dekleta odlično »odrezala«, saj so osvo-
jila enkrat prvo mesto, za pokal tov. A. Obaj-
dina  pa tretje mesto. Naša vitrina s pokali je 
spet bogatejša za dva zelo lepa pokala. 
V mesecu oktobru preteklega leta so se na 
regijskem tekmovanju, ki je bilo v Zrečah, 
dekleta uvrstila med prve tri zmagovalne 
ekipe.   Tako so se letos udeležile državnega 
tekmovanja za memorial Matevža Haceta, ki  
je bilo 24. maja v Ormožu. Tam je tekmovalo 
44 ženskih ekip. Dosegle so četrto mesto, ki 
velja za nehvaležno mesto.  Pa še res je bilo 

tako, zmanjkale so jim le 3 točke, pa bi lahko 
bile najmanj tretje.

Kljub temu jim iskreno čestitamo za tako ve-
lik uspeh, kajti da jim je uspelo prehiteti kar 
štirideset ekip iz vse Slovenije, je tako zanje 
kot za celotno društvo PGD Štore velik ponos. 
Vsak prosti čas so izkoristile, da so vadile  in 
pridno trenirale. Ne smemo pa pozabiti nji-
hovega mentorja, g. Ivana Stojana,  ki se mu 
iskreno zahvaljujemo za njegov trud in skrb  
ter uspeh, ki so ga dosegle tudi z njegovo po-
močjo.

Ko so se vesele vračale proti domu, jih je v 
gasilskem domu čakalo novo presenečenje. 
Gasilci so jih častno pričakali in se zanje po-
trudili, da so se lahko še naprej veselile pozno 
v noč. Za to prijetno presenečenje velja veli-
ka zahvala našemu prejšnjemu poveljniku, 
g. Božu Gajšku, ki je poskrbel za prigrizek in 
žlahtno kapljico, ob kateri so dekleta nazdra-
vila in proslavila dosežen uspeh. Da je bilo 
presenečenje še toliko večje, je poskrbel zvok 

Predsednik PGD Štore  Jaro Grajžl

Štorske veteranke so osvojile na državnem prvenstvu v Ormožu visoko 4. mesto med 45-imi 
ekipami

domače harmonike ter kitare. Rudiju Močni-
ku in Ljubu  Fijavžu velja zahvala, saj sta lepo 
popestrila ta večer.

Zahvaljujemo se tudi GZ Celje za poslano če-
stitko ter povračilo stroškov prevoza, za kar 
smo jim iskreno hvaležni vsi gasilci iz PGD 
Štore. 

To naj bo lepa popotnica vsem mlajšim rodo-
vom, da bodo kasneje tudi oni  častno zasto-
pali svoje matično društvo po vsej Sloveniji.

Našim zlatim veterankam pa želimo, da bi jim 
njihovo zdravje še dolgo služilo, da se bodo 
še večkrat  vesele vračale domov in še naprej 
krasile naš gasilski dom z doseženimi pokali.

Veterankam in njihovem mentorju želimo 
srečno in jih pozdravljamo z gasilskim poz-
dravom

   NA  POMOČ!

Za PGD Štore:
Danica Maček
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Mladinke PGD Prožinska vas na 
državnem tekmovanju

V soboto, 17. 5. 2014, je bil za Prostovoljno gasilsko društvo Prožin-
ska vas VELIK DAN. Naša ekipa mladink se je v Ormožu udeležila 

državnega tekmovanja za vajo Matevža Haceta. Po več mesecev dol-
gih vajah smo se zgodaj zjutraj zbrali v gasilskem domu ter se polni 
adrenalina odpravili proti kraju tekmovanja. Odpravili smo se z avto-
busom, ki smo ga za tisti dan prelevili v gasilsko vozilo.
Na tekmovalni progi so se mladinke morale zglasiti nekaj minut čez 
deveto in opraviti svoj del tekmovanja. Najprej je bila na vrsti mokra 
vaja s hidrantom, ki so jo opravile v zavidljivem času brez kazenskih 
točk. 
Naslednji del je obsegal razvrščanje. Slednjega so naše tekmovalke 
opravile brez kazenskih točk. Korakale so vzora vredno. 
Tretji oz. zadnji del pa so bila teoretična vprašanja. Desetarka je izžre-
bala 3 člane desetine, ki so dobili kratek test z vprašanji. Tudi teorija 
jim je šla odlično, opravile so jo brez napake.
Do razglasitve rezultatov smo morali počakati nekaj ur, zato smo se 
odpravili na ogled Ormoža in ostalih bližnjih vasi ter znamenitosti, 
kot sta Jeruzalem ter Svetinje. Nekaj minut čez tretjo popoldne so 
mladinke morale zasesti svoje mesto v ešalonu. Po uvodnih govorih 
je bila na vrsti razglasitev rezultatov. Naša enota je v kategoriji mla-
dink osvojila odlično 10. mesto, kar pomeni, da so si prislužile zlato 

značko Matevža Haceta. Drugače povedano - naša ekipa mladink 
je 10. najboljša v državi.
Tekmovalkam in mentorjema Damjani ter Valterju iskreno čestitamo 
ter želimo vso srečo na vseh nadaljnjih tekmovanjih. Naslednje je že 
kar 14. 6. 2014 v Škofji vasi. 

                                                                                           Sara Jurovič

Svetovni pokal v karateju – 
Podčetrtek 2014

Predstaviti želim uspehe tekmovalcev KA-
RATE KLUBA ŠTORE na Svetovnem pokalu 

v Podčetrtku, ki je potekal  12. in 13. aprila  
2014 v tamkajšnji športni dvorani. Iz KK Štore 
se je prvenstva udeležilo 5 tekmovalcev:  Bo-
rut Čretnik, Urška Krašovec, Aljaž Knez, Eva 
Šelih in Nejc Šelih. 
Prvi dan sta tekmovala dva tekmovalca. V 
članski konkurenci – BORBE  posamezno   je 
Borut Čretnik dosegel 3. mesto, v ekipnem 
nastopu za reprezentanco Slovenije pa 1. me-
sto. V kategoriji kadetinje in mladinke – KATE 
je dosegla odlično 1. mesto Urška Krašovec.                                                                                                                                        
Drugi dan so tekmovali osnovnošolci v kate-

goriji KATE in BORBE. Tekmovalka Eva Šelih 
je osvojila  3. mesto v kategoriji  KATE. Ostala 
tekmovalca sta bila zelo blizu medaljam in 
sta se uvrstila med prvih pet.                    
Za boljše razumevanje teže tekmovanja mo-
ram pojasniti, da se je to tekmovanje odvijalo 
v stilski verziji in ni primerljivo s svetovnim 
prvenstvom, ki je kakovostno veliko moč-
nejše. Vendar ne smemo prezreti, da je na 
tekmi sodelovalo 12 držav ( Slovenija, Velika 
Britanija, Škotska, Francija, Danska, Nor-
veška, Švedska, Portugalska, Rusija, Nepal, 
Belorusija in Bolgarija) s svojimi najboljšimi 
tekmovalci, ki jih je bilo skupaj 191.   Poseb-

no se moram zahvaliti staršem tekmovalcev 
KK Štore, ki so morali pri nekaterih nastopih 
čakati tudi po cel dan, da so lahko navijali za 
slehernega našega tekmovalca. Zahvaljujem 
se tudi sponzorju g. Knezu za potovalke in g. 
Šelihu za trud pri nabavi trenirk.  Ocenjujem, 
da je bilo to prvenstvo velik uspeh za KK Što-
re.                                                                                                                          

Stane Čretnik
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Pa smo ga dočakali. Koncert namreč, ki smo ga člani LPZ Štore nestrpno čakali.
Na oder smo člani LPZ Štore pod vodstvom prof. Maje Sakelšek stopili ob zvokih harmonike 

Mira Klinca in poskočni pesmi »Lepo je biti muzikant«, ki je napovedovala vesel in prav nič 
dolgočasen večer.
Po kratkem opevanju naših glasilk je naš predsednik Emil Bučar pozdravil vse nastopajoče in 
občinstvo, ki je še enkrat dokazalo, da radi prisluhnejo lepi pesmi. Po bolj »ljudskem« sklopu 
pesmi, ki smo jih zapeli, je naš napovedovalec Luka Žerjav na oder povabil znanega humorista 
»Klobasekovga Pepija«, ki je brez težav privabil nasmeh na usta naših poslušalcev. Temu so 
sledili člani Folklorne skupine Blagovna in ansambel Adonis. Verjamem, da je zaradi energije, 
s katero so se predstavili plesalci, marsikoga zamikalo, da bi se jim pridružil na odru.
Ansambel Adonis je zapel in zaigral tri uspešnice, med njimi Modrijanov in Plestenjakov »Daj 
mi poljub« in občinstvo je veselo prepevalo skupaj z njimi.
Ponovno smo stopili na oder pevci LPZ Štore, tokrat z bolj poskočnim delom. Sledili so naši 
najmlajši nastopajoči, pevci Mladinskega pevskega zbora Štore pod vodstvom Sandre Feketi-
ja, ki so dokazali, da se za petje v Štorah ni bati.
Koncert se je prevesil v zadnji del in po Lukovi napovedi smo bili spet na odru, tokrat z zimze-
lenima uspešnicama »Kad si bila mala Mare« in Hazardovo »So najlepše pesmi že napisane«. 
Seveda brez »Ruže crvene« ni šlo.
Še zaključni govor našega predsednika, zahvala sponzorjem in vsem tistim, ki so nam poma-
gali, da smo koncert izpeljali tako, kot smo si ga zamislili. Zahvalili smo se in podelili tudi naziv 
častnih članov LPZ Štore g. Martinu Krofliču in ge. Anici Vengust, ki sta duša in srce zbora že 
od začetka delovanja. Hvala, Tinko in Anica! Upamo in želimo si, da bosta še dolgo naša zvesta 
pevca. 
Ob koncu smo vsi nostalgični ob klavirski spremljavi naše Maje zapeli še zimzeleno »Poletno 
noč«, skupaj z razpoloženim občinstvom in vsemi gosti pa dobro znanega Slakovega »Čebe-
larja«, »V dolini tihi« in »Sosedovega Franclja«.
Kljub temu, da je koncert trajal polni dve uri, verjamemo, da je vsak našel nekaj zase in da je 
čas hitro minil.
Člani LPZ Štore smo uživali in upamo, da ste z nami uživali vsi, ki ste nas prišli poslušat. Hvala 
vsem za lep večer in nasvidenje naslednje leto.

 Damjana Vrtovec 

Še imamo 
upanje

Po dogovoru z Mercatorjem na Lipi smo 
člani KORK Štore pri vhodu v trgovino 

namestili voziček za zbiranje prehrambnih iz-
delkov za socialno šibke krajane. Projekt smo 
poimenovali »KUPI, DARUJ, POMAGAJ«.
Odziv nas je prijetno presenetil, saj smo s 
prispevki obdarili že 10 družin. Vsem daro-
valcem se iskreno zahvaljujemo za njihovo 
sočutnost do pomoči potrebnih sokrajanov.
Prav tako smo izvedli prvo delitev paketov iz 
naslova 2. dobrodelnega koncerta. Ob veliki 
noči smo obdarili 33 družin. Od sokrajanke pa 
smo prejeli tudi velik paket prehrane, s  ka-
terim smo obdarili veččlansko družino. Prav 
tako smo se povezali s trgovino EUROSPIN, od 
katere smo prejeli donacijo 8 kartonov rulad. 
Vse smo razdelili med ljudi, ki so bili zelo za-
dovoljni. 

Iz medijev in iz Območnega združenja RK 
Celje smo izvedeli, da so skladišča RK prazna 
in da se je dobava prehrane iz EU ustavila. Ne 
morem si predstavljati, kaj bodo ljudje brez 
še zadnje bilke upanja. Upam, da bo zmagal 
razum in da se bodo stvari vendarle vrnile na 
stare tire.
Ob tej priliki se zahvaljujem vsem, ki ste na ta 
ali oni način pripomogli k izboljšanju razmer 
socialno šibkih krajanov.

Stanislav Štefanec 

Koncert LPZ Štore
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KORK Štore je vodila akcijo zbiranja oblačil in prehrambnih izdelkov za poplavljene prebivalce bivših sosednjih republik. Zbiranje je pote-
kalo v skladišču KORK, kjer so bile uradne ure od 16.00 do 18.00. Akcija se je končala 28. maja 2014, ko sta se ji priključili še OŠ Štore in 

podružnica Kompole.
Rezultati so bili neverjetni in razveseljivi. Krajani so zbrali 3 tone oblačil in tono prehrambnih izdelkov. Presenetili pa so nas otroci OŠ Štore in 
Kompole. Zbrali so približno tono oblačil in tono prehrambnih izdelkov. Že večkrat sem poudaril, da so krajani Štor sočutni ljudje in da stopijo 
skupaj, ko je to potrebno.
KORK Štore se zahvaljuje vsem, ki ste priskočili na pomoč.

Stanislav Štefanec

Humanitarna pomoč poplavljenim

3. maja smo »turisti« organizirali 17. tradicionalni pohod po turi-
stični poti občine Štore. Slaba vremenska napoved ni prestrašila 

40 pohodnikov, ki so se podali na pot od železniške postaje v Štorah 
ob reki Voglajni mimo Straže, kjer smo imeli prvo postojanko z okrep-
čili. Nato smo se podali v hrib proti Križpotjem in naprej v Svetli Dol. 
Na kmetiji Štarkl nas je gospa Fanika pričakala s domačim kruhom, 
pečenim  v krušni peči, gospod Branko pa nas je postregel z vinom. 
Otroci so si ogledali živali v hlevu, pohodniki pa kapelico svetega Flor-
jana.

17. pohod po turistični poti občine Štore

Pot smo nadaljevali 
proti vasici Svetina, 
kjer je bil možen 
ogled obeh cerkva in 
groba Alme Karlin, 
zaključek pohoda pa 
je bil na Vrunčevem 
domu. Za varen ko-
rak je skrbela gospa 
Betka  iz Planinske-
ga društva Štore,  na 
poti pa smo »turisti« pohodnikom pripravili čaj, kavo, potico, pecivo, 
domač kruh in divjačinski golaž na zaključku. Vsak pohodnik je dobil 
tudi majico in razglednico Štor. 
Na Vrunčevem domu smo gospodu Martinu Škobernetu izročili daril-
ce za udeležbo na vseh sedemnajst pohodih po turistični poti občine 
Štore. 
Prijetno utrujeni,  a dobre volje, smo se v popoldanskih urah vrnili 
domov.

Mojca Korošec 
Turistično društvo Štore
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Balinarski turnir v Štorah

V počastitev praznika občine Štore smo čla-
ni balinarske sekcije Športnega društva 

Kovinar Štore organizirali balinarski turnir na 
štorskem balinišču.
Z veliko dobre volje smo se prvo soboto v 
juniju zbrali in po uvodnem pozdravu pred-
sednika, gospoda Jožeta Pipiniča, začeli z 
igranjem. 
Sodelujoče ekipe iz Slivnice, Šentjurja in dve 
iz Štor smo se v duhu rivalstva, a medseboj-
nega prijateljstva, pomerili za čim boljšo 
uvrstitev in prehodni pokal, ki je že eno leto 
v naših rokah. 
Končni vrstni red je bil naslednji:
1. mesto: ekipa Štore I;
2. mesto: ekipa Štore II;

Okoli Donačke 
gore

Člani Turističnega društva Štore, Mešanega 
pevskega zbora Štore in prijatelji  smo se 

na binkoštno nedeljo odpravili na potep po 
naši prelepi domovini. 

Med vožnjo proti središču Spodnjega Po-
dravja smo zajtrkovali, za veselo vzdušje na 
avtobusu pa je poskrbel Emil s svojo har-
moniko. Kot bi mignil smo bili na Ptuju, kjer 
nas je profesor Andrič popeljal daleč nazaj v 
preteklost, saj je Ptuj eno najstarejših mest 
v Sloveniji – grajski grič je bil poseljen že od 
5. tisočletja pred n. št.. Voden ogled gradu, 
kjer je  zbirka orožja od 15. do 20. stoletja, 
zbirka okoli 300 glasbil, zbirka tradicionalnih 
pustnih mask iz ptujske okolice  ter seveda 
zbirka fevdalne stanovanjske kulture od 16. 
do 20. stoletja ter grajska galerija, je bil zelo 
zanimiv in poučen. 
Pot smo nadaljevali do idilične haloške vasi 
Žetale, ki leži na zahodnem gozdnatem delu 
Haloz v dolini med hribovjem Macelj-Log, Re-
senik in Donačko goro.

Skozi dolino teče potok Rogatnica, ki se izliva 
v reko Dravinjo. Tam so nas pričakali člani Tu-
rističnega društva Žetale, ki so nam razkazali 
haloško domačijo – Vukovo domačijo ter  nas 
presenetili s haloško pito iz “pregrete smeta-
ne”.

Bližal se je čas kosila, zato smo se odpravili 
do Vinotoča Plajnšek, kjer so nam pripravili 
dobrote z žara in v popoldanskem času še po-
kušino odlične haloške kapljice. 

Proti večeru smo se skozi Rogaško Slatino po-
dali proti domu in tako “zašpilili klobaso okoli 
Donačke gore”.

Bili smo enotni, da tako prijeten dan kmalu 
ponovimo.

Mojca Korošec,
Turistično društvo Štore

3. mesto: ekipa iz Slivnice;
4. mesto: ekipa iz Šentjurja.
Prve tri ekipe so prejele lepe nagrade, preho-
dni pokal pa je tako ostal »doma«.

Po turnirju smo se pogostili z dobrotami iz 
žara in kapljico rujnega.
Zelo smo bili veseli, ker je naš turnir spremlja-
lo veliko gledalcev, ki so nas glasno spodbu-
jali, in upamo, da se bo med njimi našel kdo, 
ki se nam bo v prihodnje pridružil.
Seveda pa se moramo zahvaliti Športnemu 
društvu Kovinar, ki nam je turnir omogočil, 
ter vsem posameznikom, ki so nam prijazno 
priskočili na pomoč. 

Srečko Šoštarič
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Društvo »Raznolikost podeželja«
Lokalna akcijska skupina Društvo »Raznolikost podeželja« je na 7. rednem 
zboru članov, ki je potekal v prostorih planinskega doma Tomaž nad Voj-
nikom, sprejela načrt dela za leto 2014. Načrtuje se zaključek 6 LEADER 
projektov in pričetek priprave Strategije lokalnega razvoja za obdobje 
2014 – 2020, ki bo podlaga za nadaljnje izvajanje projektov LEADER na 
območju občin Celje, Laško, Štore in Vojnik. K sodelovanju pri pripravi stra-
tegije vabimo vse zainteresirane prebivalce in pravne osebe s podeželja 
omenjenega območja, ki lahko podate svoje ideje in poglede na prioritete 
razvoja območja na področjih ustanavljanja novih delovnih mest, zagota-
vljanja osnovne infrastrukture na podeželju, varstva okolja in večje vklju-
čenosti mladih, žensk in drugih ranljivih skupin na podeželju.  
Več si preberite na spletni strani društva www.raznolikost-podezelja.si.

Dobimo se v mestu – 20. in 21. 6. 2014
Vabljeni k ogledu ponudbe podeželja, ki bo letos v petek in soboto, 20 
in 21. 6. 2014 dopoldne, v mestnem središču Celja (Stanetova ul., Pre-
šernova ul. in Krekov trg). Prireditev organizira Zavod Celeia Celje v so-
delovanju z MO Celje. Poskrbljeno bo za bogato ponudbo domačih pri-
delkov in izdelkov s kmetij, predstavitve društev ter zabavni program. 

Projekt 
»Predstavitev ponudbe območja«
V juniju bo izšel natisnjen katalog ponudbe podeželja z območja občin 
Celje, Laško, Štore in Vojnik, v katerem boste lahko na enem mestu našli 
zbrano ponudbo: izletniških in turističnih kmetij, najemov piknik pro-
storov, možnosti praznovanj rojstnih dni otrok in preživljanja počitnic 
na kmetijah, ponudbo kruha, potic in peciva s kmetij, mesa in mesnih 
izdelkov s kmetij, ekoloških pridelkov in izdelkov, svežega sadja in ze-
lenjave ter izdelkov (sokov, suhega sadja, domačih marmelad, vložene 
zelenjave), jajc, čebeljih pridelkov, mleka in mlečnih izdelkov, rib in iz-
delkov iz rib, domače obrti, storitev (vožnje s kočijo, predelave sadja in 
žit), etnoloških zbirk in učnih poti na območju. 
Želimo si, da bo aktualna ponudba prebivalcem območja in turistom 
zanimiva in da bodo z nakupom daril in spominkov predstavili naše lo-
kalne pridelke in izdelke tudi na širšem območju. Katalog bo dostavljen 
v turistično informacijske centre, na občine, v knjižnice, predstavljen bo 
na prireditvi Dobimo se v mestu in na novinarski konferenci, lahko pa 
si ga naročite na dom po e-pošti info@raznolikost-podezelja.si, kamor 
pošljite svoj naslov.

                                                                    

Evropski kmetijski sklad za razvoj podeželja 
Evropa investira v podeželje 
 

Projekt 
»Lokalna oskrba na območju LAS«
Izboljšanje prehranskih navad z zagotavljanjem sveže, sezonske in ra-
znovrstne lokalne ponudbe hrane v skladu s shemami kakovosti je cilj, 
ki ga s projektom želimo doseči na območju LAS Društvo »Raznolikost 
podeželja«. 
Lokalna oskrba s hrano za nas, potrošnike, pomeni, da v čim večji 
meri uživamo hrano, ki jo v naši okolici pridelajo kmetje - naši  bližnji 
in daljni sosedje.  S tem vplivamo na manjše onesnaževanje okolja in 
manj odpadkov, saj kratke prehranske verige izključujejo velike razda-
lje in dolge transporte ter nepotrebno embalažo. Poleg izboljševanja 
lokalne ekonomije (ves dohodek za pridelavo in predelavo ter prevoz 
hrane ostane v naši okolici)  prispevamo tudi k varovanju podeželja – 
obdelanih površin in k razvoju zelenega turizma, za katerega je pogoj 
obdelana krajina.
Projektne aktivnosti bodo pomagale osvestiti prebivalstvo o pomenu 
lokalne oskrbe s hrano in dvigniti stopnjo prehranske neodvisnosti ob-
močja občin Celje, Laško, Štore in Vojnik,  skrajšati pot od pridelovalca 
do potrošnika in tako različnim ciljnim skupinam (gospodinjstvom, 
vrtcem, šolam, gostinskim ponudnikom, domovom za upokojence, 
bolnišnicam, pa tudi trgovcem) omogočiti oskrbo s svežo, raznovrstno, 
bolj zdravo hrano. Tako se bodo ustvarile nove tržne poti za lokalne pri-
delovalce in trajnostna delovna mesta na kmetijah ter ustavilo propa-
danje manjših kmetij, za katere je ekološka praksa pridelovanja vrtnin 
in sadja z veliko ročnega dela potencialna priložnost za razvoj.  
V prvi fazi projekta, ki se bo zaključila julija, pripravljamo strokovno 
usposabljanje za ponudnike lokalne hrane, kjer bodo predstavljene 
aktualne informacije na področju pridelave in trženja hrane ter prodaje 
preko javnih razpisov. Sestavljenih bo 25 obrokov šolskih malic in kosil 
iz lokalnih sestavin za učence šol in otroke iz vrtcev. Nastaja brošura z 
nasveti za uporabo lokalne hrane v šoli in doma, pripravlja se gradivo za 
letake in zloženko na temo lokalne oskrbe s hrano, aktualna obvestila, 
prav tako pa bodo nabavljene stojnice za prodajni mesti v Vojniku in 
Štorah. 
Vabljeni, da sodelujete pri projektnih aktivnostih in da z izbiro lokalno 
pridelane hrane ohranjate obdelane površine in delovna mesta v na-
šem okolju. Več na www.raznolikost-podezelja.si.

Primož Kroflič
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Note sem poznal prej kot 
abecedo

Ivan, katere instrumente igraš?
Moj prvi instrument pri godbenikih je bila po-
zavna. Kar dosti let sem nato igral tudi troben-
to, zdaj pa že dolga leta igram na bariton. Ka-
dar igram narodnozabavno glasbo, pa primem 
v roke bas kitaro.

Kje vse si doslej igral?
Ko sem bil star približno osem let, sem začel 
igrati v svetinski godbi. Njej ostajam ves čas 
najbolj zvest, saj je minilo že več kot petdeset 
let mojega neprekinjenega sodelovanja s to 
godbo. Obenem sem v mlajših letih skupaj s 
sestro in očetom igral pet let pri laški godbi in 
tri leta pri šentjurski godbi. Okroglih trideset 
let sem nato igral pri godbi, ki jo je imelo pod-
jetje Emo Celje. Vmes sem igral tudi pri različ-
nih narodnozabavnih ansamblih, na primer pri 
ansamblu Laški pivovarji, v ansamblu Vinoteka 
in pri ansamblu Janeza Bohorča s prijatelji.

Svetinska godba na pihala je udeležena pri 
vseh krajevnih praznikih, tako posvetnih 
kot cerkvenih. Za godbo si pripravil različ-
ne priredbe. Katera ti je, po tvojem mne-
nju, do sedaj najbolj uspela?
Mislim, da mi je najbolj uspel venček cerkve-
nih popevk, ki sem jih povezal pod naslovom 
Danes je dan, nekaj Avsenikovih in Slakovih 
skladb pa je lepo slišati tudi v naši priredbi.

ni vzdrževan. Nastopamo v domačem kraju za 
krajevne in pomembnejše cerkvene praznike, 
gremo pa tudi tja, kamor nas povabijo. 

Omenil si sina Jana. Zdi se mi, da si nanj 
zelo ponosen … Kako napreduje?
Jana sem že pri štirih letih vključil med god-
benike. V začetku je igral na »frulico«, nato 
na male bobne. Že v predšolskem obdobju je 
obiskoval glasbeni vrtec pri vzgojiteljici Silvi 
Smrečnik v Celju, ko pa je hodil v drugi razred 
osnovne šole, je začel obiskovati Glasbeno šolo 
v Celju  in igrati na klarinet. Klarinetu je ostal 
zvest do danes, čeprav se včasih preizkuša 
tudi na harmoniki, kitari ali saksofonu.  Sedaj 
obiskuje drugi letnik glasbene gimnazije. Za 
njim je že veliko tekmovanj in nastopov z mla-
dinskim orkestrom. Verjamem, da bo uspešno 
nadaljeval z glasbenim šolanjem tudi v priho-
dnje.
 
Kakšno podporo mora imeti glasbenik v 
svojem življenju, da se ji lahko brez težav 
posveča?
Dobro je, če ima veliko prijateljev, ki se prav 
tako ukvarjajo z glasbo. Najbolj pomembno 
pa je, da ima podporo v družini, brez tega ni 
možno uspeti. To velja tudi zame in za mojega 
sina. Misel na ljudi, ki jih imaš rad, te dviga in 
ti daje moč tudi takrat, ko volja popušča in te 
prevzame utrujenost. Pomembna pa je tudi 
vztrajnost, trdo delo, zvestoba in poštenje, brez 
teh vrednot tudi glasbenik ne doseže veliko.

Ivan, damo ti priznanje za vse že doseže-
no v življenju in na glasbeni poti. Želimo, 
da ti uspe še veliko lepih nastopov. Česti-
tamo tudi za grb občine Štore.

 Betka Vrbovšek

S sedanjim kapelnikom godbe na pihala 
na Svetini, Ivanom Ulago, se poznava še iz 
mladih let. Od takrat, ko je veselo brenkal 
po kitari in prepeval mladinske pesmi, je 
minilo že več desetletij. 
Vmes se je izpopolnil na več pihalnih in-
strumentih, še posebno na baritonu ter po 
smrti svojega očeta, legendarnega Anze-
ka, postal kapelnik svetinske godbe. 
Vodi jo že dvajset let. Po spletu življenjskih 
okoliščin sva postala soseda v Svetlem 
Dolu, zato je bil brez prigovarjanja pripra-
vljen odgovoriti  na nekaj mojih vprašanj.

Koliko let je svetinsko godbo vodil tvoj oče?
Godbo, ki je bila ustanovljena pred 115. leti, je 
moj oče Anzek vodil celih petinšestdeset let.

Oče Anzek je naučil veliko svetinske mla-
dine igrati po notah. To je bilo pred leti, ko 
je bila glasbena šola za podeželske otroke 
praktično nedosegljiva, pomembno peda-
goško delo. Najbrž je naučil tudi tebe?
Oče me je začel učiti zelo zgodaj, še preden 
sem prvič prestopil šolski prag, tako da sem 
poznal note prej kot abecedo. Tudi pozneje, ko 
sem že igral pri svetinski godbi, je zahteval od 
mene in vseh ostalih redno vadbo in samodi-
sciplino. Pozneje sem se veliko naučil tudi od 
drugih glasbenikov pri godbah, saj so vse ime-
le odlične kapelnike. Zdaj pa me česa iz glasbe-
ne teorije nauči že sin Jan.

Koliko mladine pa se je vključilo v svetinsko 
godbo, odkar jo vodiš ti?
Časi so se spremenili. Danes tudi svetinska 
mladina obiskuje Glasbeno šolo v Celju. Med 
njimi je tudi moj sin Jan, pa Staša in Simon, vsi 
igrajo klarinet. Vključili so se tudi ostali, David, 
Matej in Franci, ki igrajo trobento, Nina, ki igra 
flavto, in Sebastjan, ki igra bas.

Svetinska godba deluje kot društvo. Koli-
ko članov šteje sedaj svetinska godba, ki 
jo vodiš kot kapelnik? Katere instrumente 
igrate?
Trenutno šteje godba petindvajset članov. V 
njej je godbenikov za šest trobent, pet klarine-
tov, eno flavto, tri saksofone, eno pozavno, dva 
tenorja, dva baritona, dva basa in tri tolkala. 
Povprečno vadimo enkrat tedensko, pred na-
stopi bolj pridno kot sicer.

Koliko nastopate?
Mislim, da kar veliko. Nekaterim se zdi, da še 
preveč. Toda vsak nastop je pomemben za 
življenje godbe in za gotovost, ki jo morajo 
čutiti godbeniki. Še stroj rjavi, če ne dela in če 
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Zaključek otroške 
abonmajske sezone 
2013/2014

V petek,  25. aprila 2014, se je v Kulturnem domu Štore s predstavo 
Mineštralala  zaključila otroška abonmajska sezona 2013/2014, 

v kateri se je zvrstilo pet otroških predstav. Poleg že omenjene so 
naše najmlajše zabavale še predstave Čebelica Debelica, Praznik na 
mlečni cesti (božična predstava z božičkovanjem), Paket pika net 
ter Smetiščni škrat. Vseh pet predstav je vse dodobra nasmejala in 
marsikomu, tako otrokom kot njihovim staršem, dala poučen nauk. 
Organizatorji otroškega abonmaja  Občina Štore, ŠKD Rudar Pečovje, 
TD Štore in ŠD Kovinar Štore bodo z otroško abonmajsko sezono na-
daljevali že jeseni. 

Lucija Polak

Izjemni uspeh mladega Štorovčana na 
Ironmanu 70.3 na Mallorci

Mlad Štorovčan, Blaž Brečko, je uspešno premagal zah-
tevni triatlon Ironman 70.3 in v svoji kategoriji zasedel 

odlično 4. mesto.

Športnega tekmovanja Ironman 70.3, ki je fizično in psihično izjemno 
naporno, se udeležijo le najbolje pripravljeni športniki. Preizkušajo 
svoje telo, moč, vztrajnost in zmogljivost. Za 1,9 km plavanja, 90 km 
kolesarjenja in 21 km teka morajo namreč pokuriti zadnje atome svo-

je energije. Toda enaindvajsetletni Blaž Brečko je 10. maja v mestu 
Alcuida na španski Mallorci premagal zahteven izziv in tudi veliko ve-
čino svojih tekmecev, saj je v kategoriji do 24 let dosegel odlično četr-
to mesto od skupaj 3500 sodelujočih triatloncev. Blaž je na Mallorco 
odletel v ekipi šestindvajsetletnega Denisa Šketaka iz Hrastnika, ki se 
je med profesionalci povzpel na prav tako pohvale vredno 25. mesto 
oziroma v skupni razvrstitvi 36. mesto. Čestitamo!

Bojana Stopinšek
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Bomo junija 
končno 
nabrali kaj 
gob?

Od poletnih mesecev je junij najboljši za rast 
gob, ker je povprečna temperatura (zjutraj in 

popoldan) že skoraj 18 stopinj, torej temperatu-
ra, ki zadošča, da gobe sploh rastejo. Junij spada 
med bolj mokre mesece, zato prične rasti že veli-
ko vrst gob. Star pregovor pravi, da Primož (9. 6.) 
gobe seje, Urban (24. 6.) jih pa žanje. Za rast gob 
so najbolj pomembne nočne temperature, ki ne 
smejo presegati 15 stopinj. 
Junij in začetek julija sta čas lisičk. Na žalost jih 
je vsako leto manj, enako se dogaja s smrčki in 
smrekovo sirovko. Krive so najbrž podnebne 
spremembe in posledično pogosta ekstremna 
vremenska nihanja, pa tudi gospodarski posegi 
v gozdu.
Od naših najbolj zaželenih gob – jurčkov (»glo-
baj«) se pojavita poletni goban (pšeničnik) in 
črni goban (ajdovec). V tem času je veliko betov 
črvivih, zato uporabimo le klobuke. Jurčki so pri 
nas zelo kvalitetna in na srečo najbolj pogosta 
vrsta. So najbolj kvalitetni (najmanj črvivi) in 
največ jih je jeseni. Od vseh vrst jurčkov so daleč 
najštevilčnejši poletni, črni in jesenski ter borovi 
gobani (ajdovke). Med temi prednjačijo jesenski 
gobani – po kvaliteti in tudi količini. Med gobani 
je dosti neužitnih, strupen je samo vražji goban. 
Je razmeroma redek, povzroči prebavne motnje, 
nikakor pa ni smrtno nevaren. Bet je rdeč – zato 
se izogibajmo gobanov z rdečo barvo (bet, klo-
buk, trosovnica). Izogibajmo se tudi gobanov, ki 
na pritisk pomodrijo (pod klobukom, na betu ali v 

prerezu). Tudi vražji goban ima to lastnost. Takšni 
so večinoma neužitni (grenki) gobani, med njimi 
pa trije užitni in sicer rumeni, Fechtnerjev in kra-
ljevi goban. Prva dva sta tako redka, da jih je bolje 
pustiti, kraljevi pa je zaščiten. 
Ob hrastih zraste lahko že hrastova zraščenka, ki 
ima obliko krogle in ima na obodu veliko majh-
nih klobučkov. Ena sama lahko napolni košaro, so 
pa redke gobe. Raznobarvnim grivam (»medve-
dovim tacam«) se raje odpovejmo. Vse delujejo 
odvajalno, bleda in tribarvna griva močno že v 
manjših količinah (potreben je obisk bolnišnice!). 
Od golobic (»sivk«) se omejimo na modro, zeleno 
in žlahtno, da se izognemo neužitnim.
Gabrov ded je ena prvih junijskih gob. Naj nas ne 
moti črnenje gobe ob rezanju in v loncu, ki pa se 
mu lahko izognemo, če reznine spuščamo v vročo, 
slano vodo. To velja tudi za vse vrste turkov. In za 
vse vrste dedov (brezov, trdikasti, pisani). 
Pojavijo se travniški in gozdni kukmaki. Klobukovi 
lističi so čokoladne barve in to jih loči od strupe-
nih mušnic, ki imajo vse bele lističe. Malo strupen 
je neugledni karbolni kukmak, ki pa ima neprije-
ten vonj ter ogaben okus.
Zanimiva je poprova mlečnica, ki se množično 
pojavi v drugi polovici junija. Je bele barve, ob 
prelomu spusti lepljiv bel mleček. Pri nas je dol-
go veljala za neužitno, a naši krajani bosanskih 
korenin jo imajo za poslastico. Iz nje delajo pito, 
vendar gobo prej  prekuhajo. Jaz sem jo jedel pe-
čeno na plošči, kot smo včasih pekli »sivke«. Malo 
posoljena je zelo okusna, a pikantna – okus ima 
po popru. Na vzhodu, posebno v Rusiji, to gobo 
obožujejo.

Se pa v tem času pojavijo tudi naše najbolj stru-
pene gobe: rdečkasta razcepljenka, koničasta in 
zelena mušnica – tudi panterjeva. Zato previdno! 
Skoraj vsako leto imamo v Sloveniji nekaj zastru-
pitev s smrtnim izidom in ob tem lahko, na žalost, 
malce obešenjaško uporabimo star rek: »šel (ali 
šla) je po gobe«! Ker je največ najtežjih zastru-
pitev z mušnicami, naj navedem tri glavne zna-
čilnosti naših najbolj strupenih mušnic, da se jih 
bomo lažje izogibali: lističi pod klobukom so beli, 

na kocenu pod klobukom je zastiralce in spodnji 
del beta (delno v zemlji) je odebeljen.
Julija, posebno pa avgusta, ko je pri nas največ 
zastrupitev, ker ljudje v pomanjkanju užitnih gob 
segajo po nepreverjenih, pri nas ni veliko gob. 
Julija se pričnejo vroči in sušni dnevi, ki se nada-
ljujejo do polovice avgusta. Visoke dnevne tem-
perature poleti niso toliko neposredno škodljive 
kolikor je za ras gob neprimerno izsuševanje 
podlage. Podgobje (micelij) v sušnih razmerah ne 
odmre, ampak je prisiljeno k počitku zaradi po-
manjkanja vode. Poleg temperature izsušuje tla 
tudi veter. Torej – veter gobe prepodi!
Nevihtne razelektritve spodbujevalno vplivajo na 
podgobje nekaterih mikoriznih gob, tako zlasti na 
vznikanje poletnega in črnega gobana, ki sta v so-
žitju (mikorizi) s hrastom, ’strelovodom’ v gozdu. 
Občasna huda neurja vsakih nekaj let povzročijo, 
da se gobani pojavijo točno po štirinajstih dneh. 
Pa še nasvet: ko začnejo v gozdu sekati strele, se 
izogibajte hrastov!
Po dolgi suši, nekje v drugi polovici avgusta, po 
navadi pade dovolj dežja. Naše najbolj iskane 
gobe – jurčki, potrebujejo 9-10 dni, da vzniknejo. 
To pomeni konec avgusta, začetek septembra. 
Konec avgusta, lahko pa že prej, se kot pred-
hodnica borovih gobanov pojavi orjaški dežnik 
»marela«, znana in priljubljena goba. Raste v 
skupinah. Podobna sta mu malo manjša, oba uži-
tna, rdečeči dežnik (smrekovi gozdovi) in grbasti 
dežnik (nižinski travniki). Povsem male dežničke 
(klobuk do 4 cm, višina beta do 5 cm) pustimo 
za okras naravi, ker so večinoma močno strupeni 
(pogubni dežniček itd.)

KAKO VSEENO DO JURČKOV AVGUSTA?
Potrebno se je zapeljati v naše sredogorje, ker se 
avgusta tam nočne temperature že spustijo pod 
15 stopinj. Na nadmorski višini med 1200 m in 
1600 m pade poleti več dežja kot pri nas, zato so 
izpolnjeni pogoji za rast jurčkov. Na Pokljuki in 
Jelovici lahko jurčki poženejo že sredi julija, na 
Pohorju in Smrekovškem pogorju (Smrekovec, 
Krnes, Komen, Travnik) pa v začetku avgusta. 
Ker so tu večinoma smrekovi gozdovi, rastejo od 
jurčkov le jesenski gobani, a ti množično. Rastejo 
še lisičke, okusne lešnikove golobice (lešnikove 
barve), zelene golobice, smrekovi turki (precej 
temne barve), užitne smrekove sirovke (rdeč sok 
ob prelomu – dobra pikantna goba) ter pšenične 
poprhnjenke (cigančki ali divji šampinjoni), ki ra-
stejo množično v skupinah in se lahko uporabijo 
na različne načine. Mlade vložimo v kis.
Vsem gobarjem želim dober pogled in obilno go-
bjo bero!

Drago Flis
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Starejši za starejše

Čas z neverjetno hitrostjo beži, posebno nam, upokojencem, se zdi, 
da so leta vedno krajša. Če je le mogoče, je potrebno izkoristiti  

vsak trenutek zase, vse ostalo počasi ostaja le spomin. Kako lepo je 
pokramljati s sosedom, znancem, prijateljem, in če si izmenjamo 
lepe dogodke, nam ti zagotovo ostanejo kar nekaj časa za v spomi-
nu. Takrat, ko smo sami, se nam spomini kar vrstijo. Škoda, da nismo 
naravnani tako, da bi se spominjali samo tistega, kar nas je osrečilo. 
Žal pa so v naši knjigi življenja tudi listi, ki prinašajo žalost in trpljenje 
in tega se v jeseni življenja najbolj bojimo, saj smo v teh letih bolj 
ranljivi in bolj občutljivi. Težko se znajdemo v tem tempu, saj so naši 
koraki počasnejši, roke drhteče in še in še bi lahko naštevali stvari, ki 
pridejo z leti. 
Namen prostovoljcev ni, da vse to odkrivamo, je pa dobro, da vemo, 
da je vsak človek nekaj posebnega, zato ga moramo tudi mi jemati 
tako, kot ga spoznamo. Vsak si zasluži razumevanje in spoštovanje in 
tega se prostovoljci držimo. Nikogar ne moremo prezreti, tudi tistega 
ne, ki naše obiske danes odklanja, mogoče pa nas bo jutri potreboval 
in nas sam poiskal.
Danes starejši ljudje v mladih letih nismo razmišljali, kako bo takrat, 

ko bomo v letih, morda osamljeni,  bolni ali celo invalidi. 
Pa mislim, da danes ni nič drugače. Večina mladih hiti drug mimo 
drugega in se komaj še pozdravlja, saj živimo v času »leteče« družbe, 
ki pa je vse manj naklonjena nam starejšim. Gledamo in poslušamo 
mladino, ki po šolanju ne dobi službe, in ostaja na Zavodu za zapo-
slovanje, namesto da bi ustvarjala. Takšni res ne morajo razmišljati 
pozitivno oziroma v smislu, da bodo z zaposlitvijo in delom prispevali 
v pokojninsko blagajno  in omogočali stabilne pokojnine, tako kot 
smo mi delali nekoč. Trenutno je svet narobe obrnjen. Nam starejšim 
ostaja le upanje na boljše čase in želja, da se bodo mladi zaposlovali 
in da ne bodo dovolili, da starejši, ki so nekoč ustvarjali, stojijo v vr-
stah za brezplačne tople obroke. 
Ne zatiskajmo si oči in ne spreglejmo težav drugih. Po navadi je tako, 
da težav ne vidimo, dokler se nas ne dotaknejo. 
Ivan Minatti je v svoji pesmi napisal, če ga povzamem, nekako takole: 
… nekoga moraš imeti rad, nekomu moraš nasloniti glavo na ramo, 
da se lačna nasiti bližine. Nekoga moraš imeti rad, to je kakor kruh… 
Imejmo se radi in pomagajmo si med seboj, pa bo vsem lepše.

Ivanka Tofant

Županovo vino v Angliji

Četrtstoletnemu delovanju Banke hrane v Evropi se je pridružila 
tudi Banka hrane Slovenija – SIBAHU. Deluje kot zasebni zavod in 

je kot pridružena članica sprejeta v evropsko združenje banke hrane 
FEBA. 
Banka hrane Slovenije za humanitarne namene zbira vse vrste hrane 
in jo potem razdeli med socialno šibke Slovence. 

Društvo upokojencev Štore s projektom Starejši za starejše  že nekaj 
časa sodeluje s SIBAHU in marsikateremu občanu Štor smo z njeno 
pomočjo pomagali s prehrambenimi artikli. 

Fotografiji prikazujeta utrinke s konference Banke hrane v mestu 
PRESTON v Angliji, kjer so predstavniki SIBAHU tamkajšnji županji 
podarili »Županovo vino« občine Štore in knjigo »Slovenija«.

Ivanka Tofant
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Odrini na globoko…. 

Za nami je pomlad z muhastim in spremenljivim aprilom in do-
kaj hladnim majem. Veliko je bilo raznovrstnega dogajanja na 

vseh področjih: od politike, gospodarstva, kulture, športa, do vere. 
Velikonočno praznovanje je že daleč za nami, šmarnična pobožnost 
je vabila otroke in odrasle, da bi ob liku Božje matere Marije in bla-
ženega Antona Martina Slomška poglabljali svoj odnos do Boga, 
ljudi, vrednot in dobrin tega sveta. Vsak večer smo razmišljali o eni 
izmed človeških vrednot, ki so bile povezane s skupnim naslovom: 
Pomembne reči. Res, vrednote so pomembne reči, tudi dogajanje v 
družini je pomembno. In če nam kaj lahko pomaga, da raste druži-
na v povezanosti, ustvarjalnosti, odprtosti za dobro, odgovornosti in 
veri, potem je to res veliko bogastvo fare in družbe. Prepričan sem, 
da šmarnična pobožnost k temu precej pomaga. Škoda, da je malo 
število otrok in staršev našlo čas za njo.
Tudi v duhovnem smislu je maj zelo razgiban mesec. Poleg ome-
njenih 'šmarnic' se po naših župnijah vrstijo prva obhajila in birme. 
To je za otroke, mladostnike, njihove starše in duhovnike lep in tudi 
naporen čas. Priprava na sprejem prve svete spovedi in prvega svete-
ga obhajila otroke vzgaja k moralni presoji njihovega ravnanja pred 
Bogom in ljudmi; spodbuja k odgovornosti v vesti, k spravi in odpu-
ščanju vsem, ki jih mi kdaj prizadenemo in jim povzročimo žalost, 
krivico ali škodo, ali pa oni nam. Sveto obhajilo prvoobhajance prvič 
tako globoko poveže z  Bogom, da jim da čutiti, da je Bog del našega 
življenja, naš redni spremljevalec in pomočnik, naša hrana za dušo, 
naša (po)moč. Kakor potrebujemo vsak dan hrano za telo, tako tudi 
naša duša potrebuje božjo bližino, toplo besedo, upanje, vero in lju-
bezen. 
Mladostniki naj bi v pripravi na sveto birmo odpirali svoj razum in 
srce za Jezusov evangelij in začutili, da jih Bog želi voditi po svojem 
Svetem Duhu in jim po zakramentu svete birme deli številne (sedme-
re) darove Svetega  Duha: dar modrosti, dar umnosti, dar sveta, dar 
moči, dar vednosti, dar pobožnosti in dar strahu božjega. Ta duhovni 
kapital pomaga izbirati prave poti skozi življenje in povezuje  mlade 
kristjane v občestvo Cerkve, da bi sadove duha »ljubezen, veselje, 
mir, potrpežljivost, blágost, dobrotljivost, zvestobo, krotkost, samo-
obvladovanje« (Gal 5,22) sami živeli in jih delili tudi z drugimi.
V župnijah Teharje in Sv. Lovrenc v Kompolah je 1. junija  k prvemu 

svetemu obhajilu pristopilo skupno 19 otrok, dan prej pa je zakra-
ment svete birme prejelo skupaj s svojimi vrstniki na Svetini 5 deve-
tošolcev iz Kompol.
Čas nam vse prehitro mineva in tempo življenja postaja vse hitrej-
ši. Vsi smo zelo zaposleni in komaj uspemo urejati vsakdanje skrbi. 
Sproti je treba rešiti vsakdanje skrbi in odgovoriti na vprašanja. Čas 
za razmislek, za poglobitev vase in osebne odnose je vedno težje naj-
ti. Pohvaliti moramo ljudi, ki si vzamejo dovolj časa za družino, za 
kulturno udejstvovanje, za pomoč ljudem v stiski in osamljenosti, za 
redno molitev, bogoslužje in za duhovne vaje. Le redki še imajo usta-
ljen  delovni čas s prostimi popoldnevi in vikendi. Drugi le s težavo 
najdejo ure za družinsko skupnost, čas za pogovor, izlet ali druženje 
s prijatelji. Mnogim zmanjkuje časa za lastni razmislek, za molitev 
in sveto mašo. Tako postaja življenje vedno bolj površinsko in odnosi 
manj osebni. 
Je možno sploh kaj storiti? Dopust in počitnice, ki so pred nami, so 
lahko gotovo korak v to smer, če si bomo našli dovolj priložnosti, da 
odpočijemo in okrepimo duha. A to so le kratkotrajne rešitve. Od časa 
do časa pa je potrebno iti tudi globlje, utrditi temelje svojega upanja, 
vere in ljubezni. V župnijah celjske dekanije želimo spodbuditi k raz-
misleku, pogovoru in molitvi, dati več priložnosti za osebno in sku-
pno poglobitev življenja, vere in osebnih odnosov. Zato pripravljamo 
v postu prihodnjega leta, od 6. – 15. marca 2015, teden intenzivnega 
dogajanja: enotedenski misijon. Po dobrih desetih letih od zadnjega 
misijona bo to lepa priložnost za duhovno poglobitev v župniji  in 
dekaniji. Za veliko noč smo vas že seznanili z osnovno informacijo, 
po binkoštih pa bomo začeli tudi z duhovno pripravo. V naši župniji 
bomo lahko tedaj že prisluhnili misijonarju p. Ernestu, ki že vrsto let 
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zavzeto  deluje v Olimju in ga mnogi že poznate. Za odprtost srca in 
razuma bomo v cerkvi in po domovih molili. V ta namen smo sesta-
vili priložnostno molitev. Pripravili bomo dve skupni romanji k našim 
blaženim: po poteh blaženega Alojzija Grozdeta bomo poromali na 
Dolenjsko, k bl. Antonu Martinu Slomšku pa se bomo odpravili na 
bližnjo Ponikvo in na Slom. Oba bomo prosili, da skupaj z zavetniki 
naših župnij  pri Bogu prosijo za uspeh misijona. Kot geslo pa smo 
zapisali misel:  »Po poti Resnice do človeka«.  
Bogastvo življenja ni v prevoženih kilometrih, delovnih urah in iz-
polnjenih formularjih. Kot ljudje še kako potrebujemo lepe človeške 
odnose, doživetja miru, prijateljstva in solidarnosti, izkustva vere, 
povezanosti z Bogom in svojimi bližnjimi. Za to pa se je potrebno tudi 
osebno potruditi in dovoliti, da ti kdo pri tem pomaga. Misijon nam 
želi pri tem pomagati, zato nas vabi, da bi ne ostajali le na površini 
dogodkov in odnosov, ampak odrinili v globine. Že sedaj vas vabim, 
da o tem razmišljamo in za uspeh misijona molimo.

Miha Herman, 
župnik na Teharjah in pri sv. Lovrencu v Kompolah
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Nastop Ljubiteljskega pevskega zbora Štore 
z gostom Mirom Klincem

Zadnji četrtek v mesecu aprilu so v Domu Lipa Štore nastopili člani Ljubiteljskega pevskega zbora Štore pod vodstvom zborovodkinje  Maje 
Sakelšek.  Njihov nastop je  popestril  komedijant  Miro Klinc, ki so se mu stanovalci Doma nasmejali  do solz.

Snežana Batljan
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Mi smo prihodnost

V sklopu projekta Eko vrtec smo si v vrtcu uredili čisto svoj vrt. 
Vsaka skupina ima svojo gredico, na katero je skrbno posadila in 

posejala različna zelišča, cvetlice in zelenjavo. Vendar je to šele zače-
tek našega vrtnarjenja. Zdaj, ko smo gredice posejali in posadili, nas 
čaka še najbolj odgovorno delo – skrb zanje. Vsakodnevno spremlja-
mo rast in razvoj naših pridelkov, jih zalivamo in negujemo. Komaj 
čakamo, da bodo zrasli, da jih bomo lahko občudovali, nekatere pa 

tudi pojedli oziroma popili. 
K ureditvi vrta je pripomogla donacija trgovine Mercator, ki smo jo 
dobili kot nagrado za 1. mesto pri glasovanju kupcev v mesecu aprilu. 
Ker cenimo naravo in vse, kar nas obdaja, smo storili še korak bližje 
k ohranjanju naravnega. V začetku meseca junija smo podpisali eko 
listino, s katero smo sklenili zavezništvo z naravo. Na podpisu je bil 
prisoten tudi nacionalni koordinator za eko vrtce, g. Dane Katalinič, ki 
pravi, da je naš eko vrt izraz pripravljenosti, sodelovanja in veselja do 
dela ter izžareva vesele poglede, nasmehe in zadovoljstvo strokovnih 
delavcev in otrok. 
Podpisu so sledile eko igre, v katerih so sodelovali otroci, njihovi 
starši in stari starši. Skupaj smo se razgibali, poveselili in v veselem 
vzdušju končali šolsko leto. 
Na koncu bi se radi še enkrat zahvalili Mercatorju, ki je pripomogel, 
da imamo v vrtcu čisto svoj eko vrt!

Barbara Močnik

Evropska vas – Švedska

21. 3. 2014 smo imeli na šoli tehniški dan, ki je potekal za vse 
učence od 1. do 9. razreda. 

Dan je bil v celoti posvečen projektu Evropska vas in izbrani državi 
Švedski. Cilj in namen projekta je spodbuditi medkulturno razume-
vanje, toleranco, solidarnost, spoznavanje drugih narodov in držav 
v Evropski uniji ter hkrati povečati zavedanje lastne kulturne iden-
titete. 
Učenci so spoznavali švedsko kulturo, običaje, navade, kulinariko, 
glasbo, literaturo in film, turistične znamenitosti, industrijo, spoznali 
so njihovo zastavo, in grb, proučevali njihov način življenja in še kaj.
Zaključna prireditev je bila 9. maja na Krekovem trgu v Celju, kjer 
smo sodelujoče šole in vrtci na stojnicah s svojimi izdelki predstavili 
izbrane države. Vsak se je po svojih najboljših močeh potrudil in stoj-
nice so se kar šibile od krasnih, predvsem pa izvirnih izdelkov. Skušali 

smo pokazati čim več, čeprav je bilo to zaradi premajhne stojnice tež-
ko. Tudi manjša ploha nas je ovirala pri postavitvi, ni pa nas ustavila. 
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V vrtcu Lipa radi delamo dobro

V mesecu aprilu je v Mercatorju Štore potekala nagradna igra, v 
kateri so sodelovale tri ustanove  - Vrtec Lipa, Društvo Sonček in 

Društvo upokojencev Štore. Vsak kupec je ob nakupu dobil žeton, ki 
ga je dodelil ustanovi po lastni izbiri. 
Ko je stekla akcija, so bili otroci še posebej navdušeni, zato smo v 
vrtcu izdelali plakate za podporo staršem, otroci pa so informacije 
ponesli tudi drugim družinskim članom in prijateljem. Rezultat ak-
cije je bil viden ob koncu meseca, ko so se prešteli žetoni glasovanja. 
Vrtec je dobil največ žetonov in osvojil prvo nagrado: 1.000 evrov, ki 
jih bomo porabili za dokončanje eko zeliščnega vrta, na katerega so 
otroci zelo ponosni in ga z veseljem obdelujejo. 

Edita Rednak in Barbara Močnik
 

Izlet v Velenje
V sredo, 7. 5. 2014, smo se nadarjeni učenci in člani pevskega zbora 

odpravili na izlet v Velenje. 
Ob 13.00 smo se zbrali pred šolo, sedli na avtobus in se odpeljali proti 
Muzeju premogovništva Velenje. Tam smo se razdelili v dve skupini in 
dobili vstopnice. Nato smo si oblekli halje, si nadeli čelade in vzeli ru-
darsko malico ter se z dvigalom spustili globoko pod zemljo. Najprej 
smo odšli v majhno sobico in si ogledali kratek življenjepis Antona 
Aškerca. Sledil je ogled vsakdanjega dela rudarjev, njihovih muk in 

težav, pa tudi prikaz »štosov«, ki so si jih  privoščili pod zemljo. Doži-
veli smo prikaz nesreče v rudniku. Tla so se tako močno stresla, da nam 
je v tistem trenutku pošteno pognalo kri po žilah, in spoznali smo, da 
je poklic rudarja lahko zelo nevaren. Zdaj vem, zakaj  iskren pozdrav 
»Srečno!«, ko odhajajo globoko pod zemljo.
Nato smo pojedli čisto pravo »knapovsko malico« in se sprehodili mimo 
strojev za delo v rudniku. Z vlakcem smo se odpeljali do dvigala, ki nas 
je varno popeljalo na površje, slekli halje in se poslovili od vodiča. Po-
čakali smo še drugo skupino in se odpeljali proti velenjskemu gradu.
Vodička nas je prijazno sprejela in nam povedala nekaj osnovnih infor-
macij o gradu. Stopili smo v sobo, kjer je že bila prva razstava. Z nav-
dušenjem smo opazovali okostje prazgodovinske živali mastodonta, 
podobnega mamutu. Sledil je ogled sobe, katere tema je bilo koncen-
tracijsko  taborišče med drugo svetovno vojno. Opazovali smo obleke 
ujetnikov, videli grozljive slike in brali ganljivo pismo materi, katere sin 
ji sporoča, naj ne bo žalostna, ko bo on umrl v taborišču. Sledil je ogled 
srednjeveške gostilne in trgovine ter galerija slik sodobne umetnosti. 
Najboljša izmed razstav pa je govorila o Afriki in njenem utripu. Videli 
smo glasbila, maske in slike. Na koncu smo se zahvalili za voden ogled 
in odšli v mesto na sladoled. Ko se je začelo temniti, smo se vrnili proti 
šoli.
Izlet mi je bil zelo všeč, kajti videla in slišala sem veliko zanimivih stvari.

Maša Volavšek, 7.b

Piko Nogavičko, ki smo jo predstavili na različne načine, ter glavne 
značilnosti Švedske so si ljudje z zanimanjem ogledovali. Švedske za-
stave in dekorativne škatlice smo zainteresiranim mimoidočim tudi 
podarili. 
Na osrednjem odru smo se predstavili z nastopom, prav tako poveza-
nim s Švedsko. Ponosno smo gledali drugošolke in njihovo plesno točko 
Pika Nogavička. Oblečene v Pikine kostume so bile prava atrakcija. 
Sledilo je le še pospravljanje, nato pa smo se utrujeni, vendar zado-
voljni vrnili v šolo.

Aleksandra Kovačič
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Medgeneracijska 
delavnica – pletenje 
butaric

V ponedeljek, 7. 4. 2014, smo imeli v okviru medgeneracijskega 
sodelovanja na Osnovni šoli Štore delavnico, kjer so gospe, ki 

znajo plesti butare in izdelovati rože iz krep papirja, naučile otro-
ke tudi teh ročnih spretnosti. Na povabilo so se prijazno odzvale 
ga. Martina Hrovat, ga. Marija Šuhel, ga. Marija Gajšek, ga. Ivanka 
Tofant, ga. Jožica Krajnc ter ga. Anica Rovšnik, ki nas je pogostila s 
svojimi sladkimi dobrotami. Delavnica je potekala v prijetnem pred-
prazničnem vzdušju. Izraz butarica predstavlja snop tradicionalno 
obarvanih oblancev in zelenja in je del velikonočne simbolike. Nekaj 

 

različnih vrst zelenja ter  leskovih vej so prinesli učenci sami, nekaj pa 
so s seboj prinesle tudi gospe, ki so učencem z veseljem pomagale in 
jim povedale, da mora butara vsebovati kar sedem različnih vrst ze-
lenja. V svoje butarice so učenci vpletli tudi rožice iz krep papirja, ki so 
jih izdelale njihove spretne roke. Ker se tako znanje in tradicija hitro 
izgubita, je prav, da se znanje prenaša iz roda v rod ter da se ohrani 
tradicija izdelovanja butaric, ki je zelo lep in star običaj.

Maja Lokmić

Vrtec v naravi

Otroci in vzgojiteljice iz Vrtca Lipa  smo preživeli tri čudovite dni v 
Dolenji vasi pri Čatežu. V ponedeljek, 12. 5. 2014, je prišel avto-

bus po 30 otrok in štiri spremljevalke. Čutiti je bilo nestrpno priča-
kovanje, veselje, malo negotovosti, vsega po malem. Vožnja z avto-
busom je bila zanimiva in otroci so komaj čakali, kdaj bomo na cilju. 
Ja, prispeli smo v čisto pravi Dom Čebelica, saj ima tudi čebelnjak. Po 
prihodu je sledilo kosilo, urejanje sob in že prva aktivnost v naravi. 
Naučili smo se, kako se pravilno pripravi  za kurjenje ognja. Na dolgi 
leseni palici smo si popekli kruh. Po večerji smo se odpravili na izlet z 
lučkami. Po tuširanju in pravljici je sledilo spanje. Zjutraj pometanje 
in urejanje sobe, pospravljanje postelje, zajtrk in spet so sledile ak-
tivnosti na prostem. Spoznali smo kraj Čatež, izvedeli zanimivosti o 

 

 
škratu Čatežu. Sprehodili smo se do Zaplaza, kjer je velika velikanova 
noga. Tudi o velikanu nam je povedal Matej. Po kosilu smo dočakali 
plezanje na veliki plezalni steni. Spoznali smo živali , ki jih imajo v 
Domu. Urejanje frizur, modna revija oblačil, le kaj obleči za škratov 
ples? Navdušenje in pričakovanje je bilo veliko. Zjutraj smo iskali skri-
ti zaklad in iz naravnega materiala naredili bivališče za škrata Čateža. 
Po kosilu je po nas prišel avtobus in polni vtisov in samozavesti, kaj 
vse zmoremo, smo se odpeljali proti Štoram.  

Karmen G. Žgank



OBČINSKO PRVENSTVO  
V STRELJANJU  

Z ZRAČNO PUŠKO 
 

Ob prazniku občine Štore Strelsko društvo Kovinar organizira 
strelsko tekmovanje z zračno puško. 

 

Tekmovanje bo  
28. 6. 2014 od 17. do 20. ure  
na strelišču za zračno puško. 

 
Tekmovanje bo potekalo po starostnih skupinah, in sicer: 

Pionirji  …………….  od 8 do14 let; 
Mladinci………….. od 14 do 18 let; 
Seniorji …………… od 18 do 50 let; 
Veterani…………… nad 50 let. 

 
Potek tekmovanja: 

Strelja se 10 strelov za rezultat. Čas streljanja je 15 min. 
Po končanem tekmovanju sledi razglasitev rezultatov in podelitev 

medalj (v vsaki kategoriji bomo podelili tri medalje). 
 

Puške in strelivo bo priskrbelo strelsko društvo, prav tako 
inštruktorje, ki bodo pomagali na strelišču, lahko pa prinesete 

tudi svoje orožje. 
Pridite in preizkusite svoje strelske sposobnosti. 

                                                                          
 

 Vlado Bogdanović    
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ŠPORTNO DRUŠTVO KOVINAR ŠTORE 

PRIREJA V ČASU ŠOLSKIH POČITNIC  

TENIŠKI TEČAJ ZA OTROKE 
V Športnem društvu KOVINAR Štore bomo tudi letos v času poletnih počitnic 
organizirali teniški tečaj za otroke, saj želimo otrokom omogočiti aktivno 
preživljanje prostega časa. 

 Tečaj bo potekal pod strokovnim vodstvom učitelja g. Sebastjana Lebra v naslednjih 
terminih: 

- 1. teden v juliju od 30. 6. 2014 do 4. 7. 2014, 

- 3. teden v juliju od 14. 7. 2014 do 18. 7. 2014. 

 

V kolikor bo prijavljenih več udeležencev, bomo organizirali dodaten termin, in sicer 
v 4. tednu julija (od 21. 7. 2014 do 25. 7. 2014). 

Izbrani bodo termini z minimalno 6 udeleženci. 

Tečaj poteka od ponedeljka do petka od 8.00 do 10.00 in obsega 10 ur. 
Prispevek za tedenski termin (10 ur) znaša 40,00 €. 

Ob koncu tečaja vsi udeleženci prejmejo diplomo o opravljenem tečaju. 

Loparje ter žogice za nemoten potek tečaja zagotovi organizator. 

Udeležba je na lastno odgovornost in se potrdi s prijavnico. 

Prijave zbiramo najkasneje do petka, 20. 6. 2014, po elektronski pošti: 
kovinar.store@siol.net. Prijavnico, podpisano s strani staršev/skrbnikov, prinese 
tečajnik prvi dan tečaja. 
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Koledar  dogodkov  društev  obč ine  Š tore  2014    

ORGANIZATOR 
PRIREDITVE DOGODEK KDAJ KJE KONTAKT

STRELSKO DRUŠTVO 
KOVINAR

OBČINSKO 
PRVENSTVO

SOBOTA 28. 6. 
2014 NA STRELIŠČU Vlado Bogdanovič 

041 438 805

TURISTIČNO DRUŠTVO 
ŠTORE

POTOPISNO 
PREDAVANJE JUNIJ

PROSTORI DRUŠTVA, 
UDARNIŠKA 10, 

ŠTORE

turisti@vstorah.si 
Emil 070 899 152 

Mojca 051 605 414

OBČINA ŠTORE 
IN DRUŠTVO 

UPOKOJENCEV ŠTORE

DELAVNICE ZA 
OTROKE 1.-3. 7. 2014 KULTURNI DOM 

ŠTORE
Občina Štore 

780 38 43

PLANINSKO DRUŠTVO 
ŽELEZAR ŠTORE POHOD SOBOTA 

5. 7. 2014
MARTULJŠKI 

SLAPOVI
Marija  

031 722 166

PLANINSKO DRUŠTVO 
ŽELEZAR ŠTORE POHOD NEDELJA 

13. 7. 2014
MALNITZ-ANKOGEL 

(Avstrija)
Rajko 

051 384 837

PLANINSKO DRUŠTVO 
ŽELEZAR ŠTORE POHOD

SOBOTA – 
PONEDELJEK 

19.–21. 7. 2014

MONTE ROSA 4559 m 
Italija/Švica

Rajko 
051 384 837

PLANINSKO DRUŠTVO 
ŽELEZAR ŠTORE POHOD SOBOTA 

9. 8. 2014 RODICA – ČRNA PRST Marija  
031 722 166

PLANINSKO DRUŠTVO 
ŽELEZAR ŠTORE POHOD

SOBOTA, 
NEDELJA 16. 8. 
in  17. 8. 2014

VELIKO ŠPIČJE-
ZELNARICA-TIČARICA

Rajko 
051 384 837

PLANINSKO DRUŠTVO 
ŽELEZAR ŠTORE POHOD NEDELJA 

7. 9. 2014
TROMEJA SLOVENIJA-

AVSTRIJA-ITALIJA
Marija  

031 722 166

 PLANINSKO DRUŠTVO 
ŽELEZAR ŠTORE POHOD SOBOTA 

13. 9. 2014
KAMNIŠKO SEDLO – 

BRANA
Stane 

031 765 342

KONJENIŠKO DRUŠTVO 
ŠTORE

ŠTORSKA 
KONJENICA

NEDELJA 
5. 10. 2014 PO OBČINI ŠTORE

konjeniskodrustvostore@
gmail.com 

041 644 363

KONJENIŠKO DRUŠTVO 
ŠTORE BLAGOSLOV KONJ NEDELJA 

5. 10. 2014

PROSTORI DRUŠTVA 
GAJSKA HOSTA 

KOMPOLE

konjeniskodrustvostore@
gmail.com 

041 644 363

PLANINSKO DRUŠTVO 
ŽELEZAR ŠTORE POHOD NEDELJA 

5. 10. 2014 TOSC Rajko 
051 384 837

PLANINSKO DRUŠTVO 
ŽELEZAR ŠTORE KOSTANJEV PIKNIK SOBOTA 

18. 10. 2014
PRED DRUŠTVENIMI 

PROSTORI
Valter Jelen 
041 815 159

 
 

 

ŠPORTNO DRUŠTVO KOVINAR ŠTORE 

PRIREJA V ČASU ŠOLSKIH POČITNIC  

TENIŠKI TEČAJ ZA OTROKE 
V Športnem društvu KOVINAR Štore bomo tudi letos v času poletnih počitnic 
organizirali teniški tečaj za otroke, saj želimo otrokom omogočiti aktivno 
preživljanje prostega časa. 

 Tečaj bo potekal pod strokovnim vodstvom učitelja g. Sebastjana Lebra v naslednjih 
terminih: 

- 1. teden v juliju od 30. 6. 2014 do 4. 7. 2014, 

- 3. teden v juliju od 14. 7. 2014 do 18. 7. 2014. 

 

V kolikor bo prijavljenih več udeležencev, bomo organizirali dodaten termin, in sicer 
v 4. tednu julija (od 21. 7. 2014 do 25. 7. 2014). 

Izbrani bodo termini z minimalno 6 udeleženci. 

Tečaj poteka od ponedeljka do petka od 8.00 do 10.00 in obsega 10 ur. 
Prispevek za tedenski termin (10 ur) znaša 40,00 €. 

Ob koncu tečaja vsi udeleženci prejmejo diplomo o opravljenem tečaju. 

Loparje ter žogice za nemoten potek tečaja zagotovi organizator. 

Udeležba je na lastno odgovornost in se potrdi s prijavnico. 

Prijave zbiramo najkasneje do petka, 20. 6. 2014, po elektronski pošti: 
kovinar.store@siol.net. Prijavnico, podpisano s strani staršev/skrbnikov, prinese 
tečajnik prvi dan tečaja. 
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